
К.П.бр.5/03 
 
 
 

ТРАНСКРИПТ АУДИО ЗАПИСА СА ГЛАВНОГ 
ПРЕТРЕСА ОДРЖАНОГ ДАНА 28. НОВЕМБРА 2006. ГОДИНЕ 

 
 

Председник већа:  Наставак главног претреса у кривичном 
предмету К.П. бр.5/03 у кривичном поступку против опт. Милорада 
Улемека и других, по оптужници Окружног јавног тужилаштва у 
Београду – Специјалног тужиоца КТС.бр.2/03 од 21. августа 2003. 
године. 

 
Констатује да су на главни претрес  приступили: 
 
заменик Специјалног тужиоца Joван Пријић, пуномоћник 

породице оштећеног Председника Владе Републике Србије др. Зорана 
Ђинђића адвокат Рајко Даниловић и адвокат Срђа Поповић, пуномоћник 
оштећеног Милана Веруовића адвокат Божо Прелевић, окривљени 
Милорад Улемек са браниоцем адвокатом Слободаном Миливојевићем,  
окривљени Звездан Јовановић са браниоцем адвокатом Ненадом 
Вукасовићем, бранилац окривљених Милоша Симовића и Александра 
Симовића адвокат Миодраг Рашић и адвокат Желимир Чабрило, 
бранилац окривљеног Владимира Милисављевића адвокат Драгољуб 
Ђорђевић, бранилац окривљеног Нинослава Константиновића адвокат 
Оливера Ђорђевић, бранилац окривљеног Сретка Калинића адвокат 
Александар Ђорђевић, бранилац окривљеног Милана Јуришића званог 
«Јуре» Оливера Ђорђевић по заменичком пуномоћју адвоката 
Александра Зарића, окривљени Душан Крсмановић са браниоцем 
адвокатом Марком Вукшом, окривљени Саша Пејаковић са браниоцем 
адвокатом Крстом Боботом, окривљени Бранислав Безаревић са 
браниоцем адвокатом Жељком Грбовићем и окривљени Жељко Тојага са 
браниоцем адвокатом Крстом Боботом. 

 
Главни претрес настављамо доказним поступком. 
 
У доказном поступку настављамо са извођењем процесне радње 

саслушање сведока сарадника Дејана Миленковића. 
 
Молим вас да уђе сведок сарадник Дејан Миленковић. 
 
Изволите колега. 
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Адв. Миодраг Рашић: Председнице већа, молба браниоца 

обојице бранилаца окривљеног Александра Симовића да нам потврдите 
или искључите информацију да ли је наш брањеник приведен у зграду 
суда и хоће ли се приводити на главни претрес? 

 
Председник већа:  Јесте, приведен је ваш брањеник. Ваш 

брањеник ће  ући у судницу у моменту када завршимо са спровођењем 
ове радње.  

 
Адв. Миодраг Рашић: Захваљујем на информацији.  
 
Председник већа:  Добар дан Миленковићу. Ми смо јуче 

завршили да ли има неко од бранилаца још да постави неко додатно 
питање сведоку сараднику? 

 
Не јавља се нико за реч.  
 
Имате додатно питање је ли? 
 
За реч се јавља пуномоћник оштећеног Милана Веруовића адвокат 

Божо Прелевић. Изволите. 
 
Адв.Божо Прелевић: Захваљујем. Имам само два додатна питања. 

Значи сведок је говорио коме је Земунски клан давао поклоне. Мене 
интересује да ли је ван онога што је сведок овде на суђењу рекао да ли је 
Земунски клан још неким политичарима давао поклоне? 

 
Председник већа:  Да вам кажем колега баш такво питање како 

сте ви поставили за вођење овог самог поступка нема никакве везе. 
Знате.  

 
Адв. Божо Прелевић: Добро. Да ли му је познато да ли су давали 

некоме другоме од политичара поклоне? 
 
Председник већа:  Могу да се дају разноразним пригодним 

приликама. 
 
Адв. Божо Прелевић: Ево ја ћу рећи које. Рећи ћу и које. 
 
Председник већа:  А ви ако имате за неко конкретно поставите 

питање пошто смо више пута питали сви учесници у овом поступку и 
има у транксрипту око тога. Сада баш не знам на кога ви мислите 
конкретно. 
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Адв. Божо Прелевић: Ја мислим ван ових што је он набројао. 
 
Председник већа:  Молим? 
 
Адв. Божо Прелевић: Мислим ван ових што је он набројао. Ви 

сте питали за неке судије, тужиоце, политичаре. 
 
Председник већа:  Нисмо ми питали за неке. Ми смо питали за 

све људе из државних структура, политике, правосуђа, полиције, војске, 
а не за неке људе. Немојте да нам тако импутирате нешто што нико није 
поставио питање. 

 
Адв. Божо Прелевић: Ја се извињавам.  
 
Председник већа: Него ви сада питајте конкретно за некога па 

бих ја волела да чујем за кога сте заинтересовани? 
 
Адв. Божо Прелевић: Значи конкретно да ли је Земунски клан 

или неко из Земунског клана Чедомиру Јовановићу поклонио златни сат 
«Ролекс»? 

 
Председник већа:  Да ли му је поклонио? 
 
Адв. Божо Прелевић: Златни сат «Ролекс»? 
 
Председник већа:  Имате ли ви таквих сазнања? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Имам.  
 
Председник већа:  Изнесите, изволите. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте, пок. Душан 

Спасојевић је после изласка из притвора за отмицу поклонио златни сат 
Чедомиру Јовановићу. 

 
Адв. Божо Прелевић: Следеће моје питање је да ли је неком од 

политичара поклањано оружје из коалиције «ДОС»? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: То сам одговорио на то 

питање, пре 5. октобра што је добио на поклон Чедомир Јовановић 
пиштољ. 
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Адв. Божо Прелевић: Следеће питање да ли је Земунском клану и 
њиховим... 

 
Председник већа:  Је ли ви колега заступате лепо интересе 

Веруовића. Ја мислим стварно да имате неко питање које је конкретно 
важно за њих.  

 
Адв. Божо Прелевић: Значи да ли је члановима Земунског клана 

и њиховим породицама неко од тадашњих лидера или представника 
ДОС-а помагао око добијања путних исправа? 

 
Председник већа:  Шта? 
 
Адв. Божо Прелевић: Добијање путних исправа као што су 

пасоши и слично? 
 
Председник већа:  За који период питате? 
 
Адв. Божо Прелевић: Од 5. октобра? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Ја немам тих сазнања. 
 
Адв. Божо Прелевић: Хвала. Немам питања више. 
 
Председник већа:  Да ли се још неко јавља за реч? 
 
Адв. Срђа Поповић: Када је то било када је поклоњен сат Чеди 

Јовановићу пре побуне или после побуне је ли можете да нам кажете? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Пре, пре, пре. 
 
Председник већа:  То је рекао, након изласка из притвора Душана 

Спасојевића.  
 
Констатујем да пуномоћници више питања немају. 
 
Браниоци оптужених питања немају. 
 
Да ли се неко од оптужених јавља за реч да постави питање 

сведоку сараднику? 
 
За реч се јавио првооптужени Милорад Улемек. Изволите. 
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Опт. Милорад Улемек: Добар дан. Госпођо председавајућа, 
пошто је овде постављено доста питања ја ћу се трудити да се не 
поваљам и питаћу само она питања која су мени овде остала нејасна и за 
која мислим да је сведок сарадник дао како да кажем недоречене 
одговоре. Да ли дозвољавате непосредно? 

 
Председник већа:  Да. Да. 
 
Опт. Милорад Улемек: Захваљујем. Да ли можете да ми кажете 

ви сте овде помињали да сте долазили са Душаном Спасојевићем и 
Милетом Луковићем Кумом на Институт безбедности, па мене занима 
када сте последњи пут ви лично били на Институту безбедности? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Са пок. Душаном 

Спасојевићем 2001. године. 
 
Опт. Милорад Улемек: Да ли можете период да одредите? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, не знам. То је прва 

половина 2001. године. Ти доласци су од 5. октобра до 2001. године. 
 
Опт. Милорад Улемек: Добро. Говорили сте о томе да је пок. 

Душан Спасојевић поклонио Брацановићу некакво злато. Па мене сада 
занима да ли сте ви били присутни када је он то злато давао 
Брацановићу? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Био сам... 
 
Председник већа:  То је објаснио. Он је рекао да... 
 
Опт. Милорад Улемек: Али ја нисам схватио да ли је он лично 

био присутан. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Нисам био присутан 

само је показивао то злато док смо били у колима и када смо ушли на 
Институт за безбедност он је ушао са вама и пок. Милетом Луковићем 
Кумом у бараку ону доле одмах када се спусти има испод велики 
паркинг и после је коментарисао да је Браца то смотао, да је узео. 

 
Опт. Милорад Улемек: Ја вас молим само мало гласније. Ја вас 

стварно не чујем.  
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: После је пок. Душан 
коментарисао да је Браца то смотао и да је узео то злато. Тачније 
прстење неко и наруквице неке.  

 
Опт. Милорад Улемек: Добро. Ја бих да вас питам да ли ви лично 

имате информације да ли је Љубиша Буха Чуме возио Душана 
Спасојевића на Институт у периоду 1998. и 1999. године да се виде са 
Радетом Марковићем? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Никада. 
 
Председник већа:  Не никада или не знате? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Ја немам та сазнања да 

је он водио... 
 
Председник већа:  Немојте онда да кажете не никада. Него да ли 

знате или не знате.  
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Немам ја та сазнања. 
 
Опт. Милорад Улемек: Сада ме занима ви сте помињали у вашем 

исказу да сте током вашег бекства више пута не знам били веома близу 
полиције када сте описивали да вас је Саша Пејаковић возио не знам 
тамо, вамо, па вас је полиција заустављала и тако даље. Мене сада 
занима да ли сте икада вас тројица, значи мислим на вас, Душана и Кума 
разговарали шта ћете да радите у ситуацији ако вас рецимо полиција 
опколи ако немате излаза, да ли сте разговарали о евентуалној предаји, 
преговорима, значи да ли сте икада разговарали на ту тему да ћете 
пружати отпор? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Нисмо разговарали 

уопште о томе о предаји. Није било речи уопште о томе.  
 
Опт. Милорад Улемек: Ви сте описали шта се све дешавало у 

Мељаку па мене само занима то вас нико није питао, да ли сте ви 
приметили да у Мељаку постоје било какве ручне бомбе? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Одговорио сам на то 

питање. Ја нисам видео ручне бомбе. 
 
Опт. Милорад Улемек: Добро. Такође сте овде помињали лице 

које се зове Слоба Ресимић. Па мене само занима да ли је он, ко је он, да 
ли је он био члан те групе, ко је тај човек? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Није био члан Земунске 

групе. Он је био учествовао је пошто је требао да буде сведок у убиству 
Бухе.  

 
Председник већа:  Кога? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Генерала полиције Бухе 

који је убијен, пошто је он имао нека сазнања ко је убио Буху и у вези 
тога је био у Шилеровој улици. 

 
Председник већа:  Када је то било и каква сазнања имате? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: То је било 2002. године, 

пошто је он био у контакту са осумњиченима тада који су били као за 
убиство Бухе и он је испричао нама и пок. Душану Спасојевићу да има 
нека сазнања у вези убиства полицијског генерала Бошка Бухе и пошто 
је добио информацију и Душан значи чини ми се и ви Легија да њега 
Мака хоће да убије и онда сте га склонили у Шилерову улицу и ту је 
боравио неко време.  

 
Опт. Милорад Улемек: Јесте ли ви чували њега? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Ја га нисам чувао, али 

чувао га је пок. Душан Спасојевић. Ту је спавао у Шилеровој улици. Али 
је могао да се креће, излазио је где је хтео он.  

 
Председник већа:  Извињавам се. Је ли то значи да сви који су 

били у Шилеровој улици су били заштићени? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, да, пошто је било 

обезбеђење.  
 
Опт. Милорад Улемек: Мене овде сада занима нешто што сте ви 

овде рекли па бих вас питао одакле вама информација да је Чедомир 
Јовановић боравио у Шилеровој са својом девојком? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Зато што сам ја био 

присутан ту.  
 
Опт. Милорад Улемек: Ви лично? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да.  
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Опт. Милорад Улемек: Да ли можете да кажете у ком је то 
периоду било? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: То је 2001. године било. 

Лепо време је било и седели су у Шилеровој тачније у башти оној.  
 
Опт. Милорад Улемек: Који период? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Прва половина 2001. 

године. 
 
Опт. Милорад Улемек: Сада бих вас питао нешто о вама лично. 

Ако можете да ми кажете када сте ви почели да се бавите криминалом? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: 1992. године. 

 
Опт. Милорад Улемек: Колико сте имали година тада? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: 22 године. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Двадесет и, нисам чуо? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: 22 године. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Реците ми да ли сте се ви сами 

бавили криминалом или сте имали не знам неке пријатеље, другове, 
групу? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: У то време сам крао 

аутомобиле. Нисам имао никакву групу тада. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Јесте ли то радили за неког или онако 

сами? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Радио сам заједно са Буха 

Љубишом. Помагао ми је у томе. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Нисам вас чуо. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Радио сам заједно са Буха 

Љубишом. Помагао ми је у томе.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Он је вама помагао? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Када смо се већ дотакли тога, 

мене занима ви сте то овде помињали, али све некако онако овлаш, па 
мене занима да ли се Љубиша Буха бавио криминалом? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Ви сте овде наводили да је он радио са 

дрогом. Да ли можете да нам кажете да ли се он још са неким кривичним 
делима бавио? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па са аутомобила.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Значи само дрога и аутомобили? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Да ли  можете да ми кажете исто 

везано за Љубишу Буху да ли је Љубиша Буха учествовао или имао везе 
са било којим убиством у Београду? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Или у Србији? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Је ли можете да нам кажете са којим? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ја бих то одговарао за 

поступак који се води, пошто се води убиство пок. Премијера ако 
председница већа дозволи. 

 
Председник већа:  Како? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Пошто се води за друго 

суђење које имам... 
 
Председник већа:  Али одговорите. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да одговорим? 
 
Председник већа:  Одговорите. 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, он је учествовао значи 

имао је као што је пок. Душан Спасојевић имао неке разлоге да убије 
неке тако је и он исто у то време када сте се ви договорили са пок. 
Душаном Спасојевић у освети Жељка Ражнатовића Аркана, тако је и он 
сматрао неке своје конкуренције непријатеље и заједно са пок. Душаном 
Спасојевићем је и радио то.  

 
Председник већа:  Шта? Нисам вас разумела. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Та убиства која су њему 

одговарала због криминалаца он је имао исто ту... 
 
Председник већа:  Је ли имате сазнања непосредна у којим је 

убиствима учествовао? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Имам. 
 
Председник већа:  Реците. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да набројим убиства? 
 
Председник већа:  Па, реците. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, значи моја сазнања 

имам да је лично Буха Љубиша убио Петровић Зорана Шемпу у Сурчину 
испред тржног центра Котобања и код осталих убистава у договору он и 
пок. Душан Спасојевић мада он није издавао наређења осталим 
члановима Земунског клана, он је само у договору са пок. Душаном 
Спасојевићем рекао да је, тачније посаветовао је пок. Душана ко од 
криминалаца треба да се убије, што смо ми и урадили. Ту има више 
убистава. Значи од ових што су извршена и што се налазе на оптужници, 
а има нека убиства која се и не налазе на оптужници. Пок. Душан 
Спасојевић и Буха Љубиша су исто извршили та убиства. 

 
Председник већа:  А која су то лица која су убијена, а не налазе 

се на оптужници? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: То су значи више убистава 

има. Једно од убистава такође где је Љубиша Буха  учествовао то је 
Лаиновића Дугог. 

 
Председник већа:  То је на оптужници. 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: То се налази на 
оптужници. А друга убиства то је Ћанда, Мирко Босанац, то су та 
убиства нека у којима је он учествовао такође у договору са пок. 
Душаном Спасојевићем. 

 
Председник већа:  Добро. Изволите.  
 
Опт. Милорад Улемек: Мене сада занима мислим нећу даље да 

ширим причу, само морам да вас питам то, рекли сте да је Љубиша Буха 
лично убио тог Шемпу је ли тако? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Тако је. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Одакле је вама то познато? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Ја сам био присутан у 

Котобањи.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Ви сте јуче рекли да значи сада прелазим 

на догађај код хале «Лимес», па сте ви све то описивали, па сте рекли да 
је само једно возило било под ротацијом. Да ли можете да нам кажете 
које возило од та три возила је било под ротацијом? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић:  То возило у којем је био 

пок. Премијер. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Значи прво возило? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Да. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Ви сте овде такође поменули у вашем 

исказу да у једном моменту када је Душан био очајан и када се срео са 
Ибољком мајком Миладина Сувајџића, да је он њој рекао да је он то 
урадио. Јесам ли ја то добро схватио? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Јесте. Тако је. Односи се 

на убиство пок. Премијера.  
 
Председник већа:  Да је рекао Ибољки? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: И да је рекао Ибољки да је 

он урадио то и да стоји иза тога. 
 
Председник већа:  Добро. Хвала.  
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Опт. Милорад Улемек:  Да ли је ту био присутан Миладин 

Сувајџић када је он то њој рекао? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Да. Јесте и он је био са 

нама. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Када смо већ код Сувајџића, је ли 

можете да нам кажете овде ваша сазнања ко је Миладин Сувајџић? 
Значи укратко не морате, оно што ви знате како се он појавио код 
Душана Спасојевића, шта је он радио и тако даље? У кратким цртама 
само. 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: У кратким цртама, 1996. – 

1997. године њега је пок. Душан Спасојевић отео. Касније га је задужио 
за неки новац. После је задужио га да ради. Почео је да ради дрогу у 
Земунском клану за пок. Душана Спасојевића и ту је и остао. 

 
Председник већа:  Молим вас сачекајте мало. Кажете отео га је 

Душан Спасојевић. Шта ви под тим подразумевате? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, значи тада је Сувајџић 

радио неке регистрације за аутомобиле, регистровао је неке аутомобиле 
и колико сам ја упознат тада није био завршио те регистрације. И онда је 
пок. Душан Спасојевић преко неких људи из Новог Сада, преко Зоље и 
преко још неких наредио да се он отме и да се ухапси, да га задужи за 
новац. 

 
Председник већа:  Како, да га? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да га задужи за новац. Да 

га казни што није завршио те регистрације.  
 
Председник већа:  Је ли то радио за Спасојевића? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. То је била нека 

регистрација ја мислим да је у питању не знам која аута су се 
регистровала. Али Спасојевић се онда интересовао за то због чега он 
није завршио и онда је хтео да га казни пошто није испоштовао тај рок 
да региструје, чини ми се два аутомобила нека. Онда је наредио да се он 
ухапси и да се доведе тачније они су га довели у тржни центар Котобања 
и после га је Душан преузео и одвео у стан на Новом Београду.  

 
Председник већа:  Одакле је то вама познато? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Зато што сам ја био ту 

када га је Зоља, ја сада не знам како се он презива, довео у Сурчин. 
 
Председник већа:  А што је био договор да га доводи у Сурчин, а 

не у Шилерову? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, није могао да нађе 

пок. Душана Спасојевића.  
 
Председник већа:  А радио је по Спасојевићевом налогу? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тако је по Спасојевићем 

наређењу. 
 
Председник већа:  Добро. А ово што кажете радио дрогу за клан 

Душана Спасојевића, шта под тим подразумевате? То мало објасните.  
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, колико сам ја упознат, 

он је добијао дрогу од пок. Душана Спасојевића и радио за њега. И он је 
имао своје дилере по Новом Саду, људи који су радили такође и 
скупљао тај новац и фактички радио за пок. Душана Спасојевића.  

 
Председник већа:  Када сте ви дошли у Земунски клан, је ли тада 

био Сувајџић ту? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте. Био је, али то већ 

није било толико поверење између пок. Душана Спасојевића и њега да је 
био толико близак пок. Душану Спасојевићу, него је имао, и даље је 
Душан имао неку дистанцу према њему у то време.  

 
Председник већа:  Је ли вам познато због чега? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, не знам. Није му 

веровао, вероватно када је време пролазило онда му је он све више 
веровао, али тада није му много веровао. 

 
Председник већа:  Је ли тада радио Сувајџић ове набавке за 

Земунски клан? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: За дрогу? 
 
Председник већа:  Тада, да ли је радио ове набавке за Земунски 

клан, поклоне, материјале, робу, камионе? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Не. Није радио. У то 

време је радио пок. Петровић Марко.  
 
Председник већа:  Добро. Изволите.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Хвала. Такође сте помињали да имате 

сазнања да је Чедомир Јовановић одлазио код пок. Спасојевића у 
притвор, у затвор. Је ли можете да ми кажете одакле вам та сазнања? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Од пок. Душана 

Спасојевића. 
 
Председник већа:  Добро. Поменули сте малопре онај поклон 

неки сат након изласка Спасојевића из Централног затвора. Је ли то 
повезујете једно са другим или има неке друге везе? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Он га је частио када је 

изашао из притвора, Чедомира Јовановића. Сада због чега, да ли је то 
разлог што је он изашао из притвора, или како, није нам рекао. 

 
Председник већа:  Откуд је вама то познато? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Зато што смо причали у 

Шилеровој улици да му је Душан поклонио тај сат. 
 
Председник већа:  Јесте ли видели? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Ја нисам видео. 
 
Председник већа:  Како... 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: То је само пок. Душан 

нама рекао да је он њему поклонио тај сат. Ја нисам присуствовао то 
када му је дао.  

 
Председник већа:  Добро. Наставите.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Овде сте такође поменули вашег бившег 

браниоца Николу Гавриловића. Па сте описивали све то. Сада мене 
занима оно везано што сте говорили да вам је Никола Гавриловић ако 
сам ја добро разумео преносио неке поруке од мене?  

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте. 

OK 01
71



 15

 
Опт. Милорад Улемек:  Јесам ли у праву? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тачно тако. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Да ли можете да ми кажете на које 

околности и колико пута вам је он пренео те поруке? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, значи стално. Свака 

посета његова је била тачније сви моји разговори и његови су снимљени 
не снимљени него смо писали на папиру, пошто је он рекао да у то време 
Марко Кљајевић нас слуша, он има информације да Марка Кљајевића 
слушају и... 

 
Председник већа:  Ко вам је то рекао? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Никола Гавриловић. И да 

Марка Кљајевића исто слушају, а да он нас слуша и онда због тога... 
 
Председник већа:  Ко слуша вас? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Марко Кљајевић као 

слуша... 
 
Председник већа:  Слуша вас? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Тако је.  
 
Председник већа:  У чијој комуникацији? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, не знам, то је само 

тако писао и да Марка Кљајевића исто такође слушају. Али сви наши 
разговори су писани, значи сваки пут када је дошао писао ми је на 
папиру поздрав, Легија, значи сваки, сваки пут. И односило се на то 
примио сам и поруку од њега да се договарамо како ћемо даље да 
радимо и да један део за убиство пок. Премијера требам да причам да је 
учествовао Нинослав Константиновић у томе и за других гро убистава 
као да је Нино урадио то. То сте ми ви поручили преко Николе 
Гавриловића. Тачније преко Бобана Миливојевића, а онда он мени 
преносио то. 

 
Председник већа:  Сада ја извињавам се нисам разумела. Марко 

слуша вас, Марка слуша неко други. 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тако је. 
 
Председник већа:  А ко је тај што слуша Марка? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не знам, само је тако 

речено да слушају Марка, а и да Марко слуша нас. И због тога нисмо ми 
уопште причали у оној посети где ми је адвокат долазио него смо све 
писали. 

 
Председник већа:  Добро. Изволите. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Пошто сте рекли да сте то комуницирали 

писмено... 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Је ли имате ви неке од тих папира да сте 

сачували? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, све папире које смо 

писали Никола Гавриловић је узимао и носио, стављао у ташну. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Такође још на ове околности 

такође сте помињали вашег браниоца пре Николе Гавриловића, ову како 
се зове Биљану Кајганић, па сте и ту нешто помињали да сам ја слао 
неке поруке преко ње, па ако можете само то да ми разјасните на које 
околности и колико пута вам је она преносила поруке са моје стране 
вама и када се то дешавало, у ком периоду? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Значи то је у периоду 

неких 15 дана пре моје предаје у Грчкој. Послали сте ми поруку, значи 
све поруке сте ви слали Бобану Миливојевићу, Бобан Миливојевић њој и 
она мени. Слали сте ми поруке тачно шифроване да променим штек, то 
се сећам, промени не штек, него сте рекли промени банку, долазе људи 
по тебе. То су ваше речи како је мени пренела Биљана Кајганић. И онда 
је рекла да ћу даље добијати упутства како, пошто ми је рекла да не 
смем да се предам, да ћете ви да организујете да ти људи дођу по мене 
које ја познајем.  

 
Опт. Милорад Улемек:  То вам је она рекла? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тако је. 
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Председник већа:  Извињавам се, јесте ли ви веровали да су то 
поруке од првоокривљеног Улемека? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Председник већа:  Значи имали сте поверења у адвоката Биљану 

Кајганић у том тренутку? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тада на почетку да. 
 
Председник већа:  Добро.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Сада ме занима је ли то било, прво ме 

занима да ли је она долазила код вас у Грчку када сте били у притвору? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Јесте. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Колико пута? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тада сам је први пут и 

видео. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Је ли вам тада преносила те 

поруке или? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Рекао сам пре него 

што сам се предао. 
 
Опт. Милорад Улемек:  А пре него што сте се предали? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро.  
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Рекли сте да ћете да 

организујете да ли да ме пребаците да ми направите пасош легалан или 
да ме пребаците у хитној помоћи да постоји и та варијанта да као да сам 
повређен да ме пребаците у хитној помоћи, што сам ја коментарисао са 
њом не знам колико је то паметно, пошто има више граница да пређем 
до наше земље.  

 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. 
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Председник већа:  Само мало. Јесте ли ви знали у том тренутку 
где се налази првоокривљени? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Председник већа:  Где? Где је био он тада? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: У притвору. Централном 

затвору. 
 
Председник већа:  Да ли сте добили неку поруку од 

првооптуженог док се није предао? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Тада нисам. 
 
Председник већа:  Добро. 
 
Опт. Милорад Улемек: Добро. Даље бих вас питао везано само 

пар питања док сте боравили у Грчкој. Ви сте то објаснили како сте 
боравили, где сте боравили и станови, бунгалови и тако даље. Па ме 
занима јесте ли ви лично изнајмљивали смештај у коме сте били 
смештени? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Ја никада нисам 

изнајмљивао станове.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Нисам вас чуо? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Нисам ја никада 

изнајмљивао станове.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Је ли можете да ми кажете ко је, да ли је 

то неко радио за вас? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте на почетку је радио 

пок. Петровић Марко, а касније Миладин Сувајџић. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Нисмо се разумели. Питао сам вас док 

сте боравили у Грчкој, значи за време бекства? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Значи да, изнајмио сам 

један стан. Помогао ми је Грк, он ми је изнајмио стан један. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Ко? Нисам вас чуо. 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Грк један Павлидис кога 

сам упознао у Грчкој. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Он вам је изнајмио стан? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да.  
 
Опт. Милорад Улемек:  А где сте ви упознали тог Грка? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: У Халкидикију. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Овако на улици негде? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. У кафићу. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Када је то било од вашег доласка у 

Грчку? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, значи то је било после 

неких месец и по дана, два месеца. У јуну – јулу. 
 
Опт. Милорад Улемек:  А где сте боравили дотле? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Био сам на плажи у 

Ханиотију, Халкидикију, у кампу сам спавао.  
 
Опт. Милорад Улемек:  У кампу? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Где у шатору, врећи за спавање? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Кампу. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Разумем, али у камп приколици? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Бунгалови. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Молим? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Бунгалови.  
 
Опт. Милорад Улемек:  У бунгалову? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Како сте изнајмили бунгалов? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Лепо сам изнајмио, 

платио, изнајмио и имао сам пасош, изнајмио и пријавио се као туриста. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Сада сте поменули имали сте пасош. Је 

ли то тај пасош са којим сте прешли границу? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Ви сте помињали да сте тај пасош 

колико се сећам бацили? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тако је. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Када сте бацили пасош? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Пред моју предају у 

Грчкој. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Помињали сте такође план за 

бацање бомбе на америчку амбасаду. Па сте такође описали ко је то 
донео, шта је донео и тако даље. Мене занима јесте ли ви видели ту 
бомбу, мину како сте је ви описали? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да, како нисам. Држали 

смо је у руци и ја и Милош Симовић и Шкене нам је објашњавао шта је 
све урадио, како је лепио лепљивом траком и како требамо да је бацимо.  

 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Је ли можете да нам објасните 

како је изгледала та бомба? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Могу. Зелене боје, 

округла, неких 5 – 6 цм је дебела. Колико се ја сећам. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. И како је требала да се активира? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Направљена је... 
 
Опт. Милорад Улемек:  Је ли вам објашњавао? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте. Објашњавао нам је, 
правио је неки упаљач од обичне бомбе оне, у средини је стављено и 
залепљено је лепљивом траком. Требао је да се скине тај неки лимени 
део да се скине и да се баци.  

 
Опт. Милорад Улемек:  Шта да се баци? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, тај лимени део од као 

да се осигурач тај извуче и да се баци онда та мина.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Та мина се баци? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт. Милорад Улемек:  А је ли можете да ми кажете где је био 

тај упаљач, на ком се делу мине налазио? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, ја не знам, са стране 

негде је био залепљен лепљивом траком. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Залепљен? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Реците ми помињали сте да је та мина 

била много тешка? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Јесте ли је ви држали у руци? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесам, држао сам је у руци. 
 
Опт. Милорад Улемек:  И по вашој процени? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, не знам, можда 5 – 6 

килограма, тачно колико има не сећам се сада. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро.  

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић:  То су оне мине што сам ја 

преузео од вас када ми је Шкене довезао са џипом. Биле су у сандуку 
дрвеном. 
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Опт. Милорад Улемек:  Сада нисам разумео. Је ли вам Шкене 
донео ту мину или сте то преузели од мене? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: То сам раније од вас 

преузео на ауто-путу 2001. године, када сте се враћали из Бујановца 
доле, а после је Шкене дошао ту мину и само је намонтирао тај упаљач.  

 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Када смо се већ дотакли 

Бујановца, ви сте рекли да сте одлазили доле у Бујановац па сте рекли да 
сте носили неке цигарете и тако даље. Колико сте ви пута долазили у 
Бујановац? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Једанпут. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Је ли можете да ми кажете у ком 

је то периоду било, која година, када? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, то је када сте ви доле 

били са Јединицом, када смо обилазили оне пунктове доле. Са вама сам 
био у колима у «Хамеру». Обилазили смо пунктове доле где је била 
постављена та полиција наша и ви знате да сам имао проблема на путу 
када ме је полиција зауставила да ме контролише због тих цигара и онда 
сам ја вас позвао. И ви сте разговарали са полицајцем који ме је 
зауставио на путу. Ја сам наставио даље. И сутрадан ујутру је дошао и 
Градиша Катић новинар. И онда смо са њим... 

 
Опт. Милорад Улемек:  Ја вас нисам то питао. Ја сам више пута 

био на југу Србије. Ја вас питам када сте ви били које године? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: 2001. године. 
 
Опт. Милорад Улемек:  2001. године? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Почетком. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Када 2001. године? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: 2001. године почетак 

тачно не знам који је то, трећи, четврти месец. Немојте да кажем нешто 
па да погрешим.  

 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Већ сте погрешили али добро. 

Још једно питање. Јуче сте помињали да сте са мном ишли на некакав 
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пут, да се ја видим са колико сам ја схватио са пријатељем од судије који 
је судио за Ибарску магистралу. Јесам ли у праву? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тако је. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Је ли можете да ми кажете којим 

поводом сте ви баш ишли са мном? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, ја сам ишао зато што 

те другаре из Јагодине ја њих познајем, а они су познавали Сају из 
Рожаја. Они су били пријатељи и радили су заједно. И онда сам ја због 
тога пошао пошто сам ја њих познавао и пошао сам са вама. 

 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Кажете познајете те пријатеље из 

Јагодине. Је ли можете да нам кажете ко су они, како се зову? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Могу. То је Сале и Неша 

се зову њих двојица.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Је ли имају неко презиме? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ја сада не знам тачно које 

је презиме пошто они су били само ту да нас споје са тим пријатељем. 
Тачније адвокатом од судије. И знате да смо се нашли тамо у тој 
викендици и да сте ви обавили разговоре са њима. 

 
Опт. Милорад Улемек:  И рекли сте да кад смо ишли на тај пут 

ми смо пушили траву? Је ли тако? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Тако је.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Је ли била добра? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, било ми је мука. Знате 

да сам повраћао после тога. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро. Још једно питање. Хтео сам да 

вас питам ви сте овде помињали паре од отмице Бајрушевића. То вас 
нећу питати где су дељене, али ме занима да ли имате сазнања да ли су и 
где су дељене паре од отмице Мишковића? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Такође у канцеларији код 

Буха Љубише. 
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Опт. Милорад Улемек:  Где у Сурчину? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Још једно питање. Помињали сте овде да 

је... 
 
Председник већа:  Је ли можемо мало да станемо. Коме сте 

малопре овако намигнули лепо? 
 
Опт. Милорад Улемек:  Молим? 
 
Председник већа:  Је ли вам то тик неки? 
 
Опт. Милорад Улемек:  Не чујем вас. 
 
Председник већа:  Имала сам утисак да сте некоме намигивали 

малопре, па не знам да ли вам је то тик или вам се то случајно десило? 
 
Опт. Милорад Улемек:  Не. Господину Рајку Даниловићу, пошто 

он мени намигује, па ја њему онда исто узвраћам. Још једно питање 
помињали сте да је Чедомир Јовановић за време протеста Јединице за 
специјалне операције долазио у Шилерову улицу и да је разговарао са 
пок. Душаном везано за тај протест. Мене сада занима да ли ви имате 
сазнања да ли је Чедомир Јовановић разговарао са мном у Шилеровој за 
време протеста? Значи за време протеста? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Немам та сазнања да је 

са вама разговарао. Знам да је Чеда отишао у Кулу, али да га ви нисте 
примили тамо. 

 
Опт. Милорад Улемек:  Нисам чуо ово задње, последње? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Знам да је Чеда ишао у 

Кулу али да ви нисте хтели да разговарате са њиме. 
 
Опт. Милорад Улемек:  И још само једно и последње питање. 

Само да видим да нисам нешто пропустио. Питао бих вас ако дозволи 
судско веће због чега сте тражили да постанете сведок сарадник? 

 
Председник већа:  Забрањује се одговор на то питање. Он је то 

објаснио на почетку.  
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Опт. Милорад Улемек:  Судија, није, ја сам чуо када је он 
објашњавао да је разговарао са супругом, значи да га подржи, неће да га 
подржи и тако даље, али није рекао разлог због чега је тражио да буде 
сведок сарадник. Значи његог лични разлог? 

 
Председник већа:  Хоћете ли да кажете? Изволите. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Одговорио сам на то 

питање.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Је ли можете да поновите овде за мене? 
 
Председник већа:  Немојте.  
 
Опт. Милорад Улемек:  Немам више питања. 
 
Председник већа:  Добро. Хвала. Вратите се. Да ли се још неко од 

оптужених јавља за реч? Јавља се другооптужени Звездан Јовановић. 
Изволите.  

 
Опт. Звездан Јовановић: Дозвољавате непосредно 

председавајућа? 
 
Председник већа:  Можете. 
 
Опт. Звездан Јовановић: Обзиром да је сведок објашњавао 

наводно како су текле те детаљне припреме поводом хале «Лимес». Сада 
мене интересује да ли смо и ако јесмо шта то договарали уколико између 
тог Премијеровог аутомобила и тих наводних нас који смо стајали тамо 
како сте рекли на насипу се налазе аутомобили, камиони, шлепери, 
аутобуси, обзиром да је то ауто-пут и да је велика фреквенција 
аутомобила? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Причали смо и о томе. 

Али рекли сте да нема проблема пошто је то узвишење та земља где се 
налази да је узвишење и да нема проблема. Чак смо разговарали и о томе 
да ли постоји могућност да та зоља склизне ако се не погоди тачно у 
Премијеров аутомобил, да ли може да склизне и ви сте и Тојага 
разговарали и рекли сте да нема проблема што се тога тиче.  

 
Опт. Звездан Јовановић:   Господине, колико је то узвишење ако 

сте говорили, ако знамо да ја аутомобил тај «БМВ» низак, ако знамо да 
су евентуални неки шлепери високи, колико је то узвишење, где смо ми 
стајали на некој вишеспратници, чему? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Који шлепер? 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Молим? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Који шлепер? 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Ма било који шлепер, аутобус високи, 

где смо ми стајали на коликом узвишењу да би имали тај угао да 
погодимо, да ли смо о томе расправљали? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, значи ви сте рекли да 

нема проблема и ви сте одлучивали и рекли сте да ћете најмање 
испалити по две зоље. Две ви и две Жељко Тојага.  

 
Опт. Звездан Јовановић:   Реците ми обзиром на те наводне 

детаљне припреме у којима сам ја учестовао, шта смо договорили 
уколико аутомобил пок. Премијера ипак прође поред вас, шта смо у том 
случају договорили? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ако прође поред мене? 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Да. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Нисмо причали о томе. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Нисмо причали  о томе? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Добро. Захваљујем.  
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Можда и јесмо али ви ме 

подсетите. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Нисам вас разумео. Хоћете само јаче 

да поновите, не чујем вас. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ја се не сећам да смо 

причали о томе шта ћемо да радимо ако мене обиђе колона пок. 
Премијера или аутомобил од Премијера.  
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Опт. Звездан Јовановић:   Добро. Добро. У реду је. Захваљујем. 
Говорили сте о томе како је наводно пушку, да вам је Душан Спасојевић 
рекао да је Легија донео пушку из Бујановца. Да ли сам ја у праву? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тако је. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Одлично. Реците ми овде сте сада 

рекли да сте ви били код Легије 2001. године је ли тако у Бујановцу? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Добро. Сада ми реците јесте ли ви 

поверовали у то Душану Спасојевићу у то да је Легија донео пушку из 
Бујановца? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Јесам. Кажем вам и 

ово друго наоружање тада 2001. године које сам ја преузео када се 
Јединица повлачила доле из Бујановца. Значи знао сам да је Легија 
набављао то оружје. Тако да нисам сумњао да Легија уопште није 
набавио ту пушку, да ли може или не може да набави, пошто сам чекао 
то оружје.  

 
Опт. Звездан Јовановић:   Мене интересује да ли сте ви 

поверовали Душану Спасојевићу да је Легија набавио ту пушку у 
Бујановцу доле у Прешеву? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ја сам вам рекао због чега  

пушка та није уништена и који је разлог био да се пушка не уништи да је 
слагао Сувајџића да је пушка из Куле и да мора да се врати, а мени је 
рекао да је ту пушку Легија набавио доле из Бујановца и поверовао сам. 
Због чега не бих поверовао када није то једино наоружање које је Легија 
набавио.  

 
Опт. Звездан Јовановић:   Добро. Госпођо председавајућа, ја не 

знам сада да ли може да се предочи овом сведоку сараднику исказ 
Ненада Шареа од 13.9.04.? 

 
Председник већа:  То ћете предложити па ћемо одлучити о томе. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Зато што је у директној супротности са 

исказом овог сведока, тако да ако ми не дозвољавате у реду.  Када сте 
рекли да је Душан Спасојевић наводно сачувао ту пушку да би могао да 
уцењује мене и Легију, на који начин би то он урадио ако пушка није из 
Јединице или ако нема везе са Јединицом? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, зато што је из ње 

убијен пок. Премијер. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Какве то везе има са мном, какве то 

везе има са Легијом? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, значи нашли би и он 

би вас уцењивао са тиме пошто је тај доказ из кога је убијен Премијер 
код њега. То је једини разлог био због чега је он оставио ту пушку. 

 
Опт. Звездан Јовановић:   Какве то везе мислим по вама, какве то 

везе има са мном, са Легијом, објасните ми? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Како нема када сте ви 

пуцали из те пушке, а код њега се налази та пушка. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Па, ви кажете да ја пуцам значи о томе 

ћемо касније. У реду. Говорили сте о Душану Маричићу да познајете 
Душана Маричића, да је долазио у Шилерову улицу, да је наводно ако 
дозволите председавајућа, ја бих само цитирао да је наводно доводио 
неки врач да му врача. Можете ли да ми објасните шта је то врач пошто 
ја не знам и шта му је то врач? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Хоћу. Тај врач је и 

Милораду Улемеку Легији неке чини скидао, нешто помагао им је и био 
сам присутан када је и Гумару нешто радио. 

 
Опт. Звездан Јовановић:   Кажите нам име тог врача? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не знам. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Шта је то врач? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, не знам. Значи боље 

је, мене је са њим упознао Милорад Улемек Легија и он га је довео код 
пок. Душана Спасојевића. 

 
Опт. Звездан Јовановић:   Јесте ли ви коментарисали то између 

себе, пазите командант једне јединице, командант друге јединице, па 
сада имају неке врачеве, нешто. Јесте ли ви коментарисали то између 
себе, шта је то? Мислим то је нека несвакидашња ситуација? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, није он то само 
Гумару радио него је радио и Легији и пок. Душану Спасојевићу.  

 
Опт. Звездан Јовановић:   Јесте ли ви између себе коментарисали 

у том оквиру тог вашег клана како се зовете, шта је то, како, зашто? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не разумем. Нисмо 

коментарисали. Можда је неко сујетан па верује у то и он је долазио и 
кући. Значи ја сам и кући чини ми се да сам ја једнанпут одвезао њега 
кући, код Милорада Улемека Легије тог,  а ја сам рекао врач. То је неки 
Маг, одкуд знам како да га назовем.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: како изгледа тај врач? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Крупан старији човек. 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Добро. Захваљујем. Говорили сте након 
убиства покојног Премијера кад сте били тамо са Пејаковићем и са 
Душаном Спасојевићем у Срему у тој некој кући, па је Душан 
Спасојевић послао Пејаковића за Кулу, па се Пејаковић вратио и рекао 
му да је Кула опкољена  и да је Звездан поручио да не може да, да је 
јединица опкољена  и не може. Да ли се Душан Спасојевић распитивао, 
како је опкољена, како је Пејаковић успео да прође кроз ту опкољену, 
што, како већ то, како је пустио да се пробије то? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Нама је Пејаковић пренео 
ваше речи. Да је разговарао са вама, да сте отишли колико се сећам у 
неку подстаницу доле у Кули, у неку оставу где се налази котларница и 
да је он вама поручио  шта је рекао покојни Душан Спасојевић, да сте ви 
рекли да не можете да реагујете, да сте опкољени. Такође  је он рекао, 
питао. Рекао је Пелету, ако вам треба нешто, ако вам требају паре или 
нешто. Ви сте рекли да вама не треба ништа, ако њему треба нешто да ви 
пошаљете. То је нама и пренео Пејаковић Саша. 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Да ја пошаљем пасре Душану 
Спасојевићу.  
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тако је.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Добро, у реду је то штосте ви ту 
песмицу научили. Мене интересује конкретно: Да ли се Душан 
Спасојевић  распитивао код Пелета, каква је то опсада Куле, како је он 
успео да ссе пробије. То директно ми одговорите, а то оставите на 
страну.  
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 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Значи није се распитивао, 
како је опкољена, како само је Пеле пренео оно што сте ви рекли, и ја 
сам слушао те речи од речи до речи, како вама кажем овде, тако је 
Пејаковић нама пренео то. 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Добро, то ви кажете, то је у среду. А сад 
ме интересује Душан Спасојевић је рекао да ће да иде за Кулу, обзиром 
да сте овде више пута тврдили како он има ваеликог утицаја на мене, на 
Гумара, на Легију, зашто он није дошао у Кулу, подигао ту јединицу па 
да идемо на те А, Б, Ц и  тако даље? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Нисам ја рекао да он има 
велики утицај на вас. Ја сам рекао да он вама није говорио истину што се 
тиче убиства покојног Премијера, да  вам је причао за Хаг, а ми смо 
имали сасвим друге разалоге.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Добро, добро. Ја вас молим, ајде 
директно сад манимо мене, имао је велики утицај на Легију, на Гумара, 
још на те неке припаднике, небитно је на мене. Сад реците ми, ако је 
имао такав утицај рекао да ће да иде да дигне јединицу у Кулу, можете 
ми по вама рећи, зашто  није отишао и дигао ту Јединицу. 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Сада ћу вам рећи. 
  
 Председник већа:  ? 
 
 Опт.Звездан Јовановић:  Не чујем вас  председавајућа, 
извињавам се. 
 
 Председник већа: Нисам схватила, а из приче сведока сарадника 
сте могли да закључите у каквој је позицији био Душан Спасојевић 
након извршеног убисства, тако да мислим.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Председавајућа, ја то разумем. Значи 
овде се кроз овај исказ, значи да изнесем  овог сведока.  Прво ће се значи 
о том великокм утицају Душана Спасојевића  на Јединицу, па ме 
интересује, значи ово конкретно ово, где је могао Душан Спасојевић да 
буде сигурнији у том случају ако не у јединици, разумете тамо где је, где 
је имао наводно највећи тај утицај. Велики утицај на јединицу, то ме 
интересује. Зашто није он отишао у Кулу  по његову, по мишљењу овог 
сведока? 
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 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Па он је рекао, значи имао 
је у плану. Када смо одлазили из  Путинаца, он је рекао и Сувајџићу, да 
ће он сам да види да оде у Кулу и да проба  да дигне јединицу. 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Па зашто није отишао, шта ви мислите? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: па значи није могао да оде, 
вероватно је и сам, ви сте чули да сам рекао да је био изгубљен када се 
све ово десило, када је било уведено ванредно стање, да се он није томе 
надао и да је био изгубљен што се тога тиче.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Изгубљен,  а. Добро.  Хвала. Говорили 
сте контакте, те контакте између  Спасојевића и Чедомира Јовановића, 
да је Чедомир Јовановић долазио  у Шилерову и тако даље, мене то не 
интересује. Мене интересује само, одакле вам је познатоа да је Чеда 
долазио у, код Спасојевића само за то да би, овај, да би сазнао  ко жели 
да убије Премијера. 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Нисам вас чуо. 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Ти, рекли сте да је Чедомир Јовановић 
приликом контакта са Душаном Спасојевићем долазио у Шилерову и 
тако даље, само зато да би сазнао  ко жели да убије  Премијера, ко им 
прети, па ме интересује одакле  вам је то познато? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: А то су оне приче које су 
слали и Милорад Улемек Легија  и Буха Љубиша, као што сам објаснио, 
да  Марко Милошевић даје  пет милиона да се убије покојни Премијер. 
Значи он је због тога долазио  једним делом у Шилерову улицу.  
 
 Опт.Звездан Јовановић:  Ма јесте ли ви били присутни тим 
разговорима када су они причали о томе? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Били су, ја сам био 
присутан и у Сурчину када је водио Буха Љубиша и покојни Душан 
Спасојевић, и када су причали о томе да се даје велика награда и велике 
паре. Марко даје да се убије покојни Премијер. 
 
 Председник већа: Извините, то пре нисте помињали. 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Молим. 
 
 Председник већа: Нисте то ових дана помињали.  
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 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесам. рекао сам да се 
нуди. 
 
 Председник већа:  Јесте у нејавној седници, а нисте јавно 
помињали, уопште о разговору о тој расписаној награди од Марка 
Милошевића. 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Да, рекао сам да су то они 
убацивали намерно покојном Премијеру. Причао сам и овде. 
 
 Председник већа: Добро.  
 
 Опт.Звездан Јовановић:  Говорили сте исто у тим исто, овај у 
контактима Душана Спасојевића и Чедомира Јовановића, па ме 
интересује, да ли је, да ли је ова помоћ  изласка Чедомиру Јова... Душана 
Спасојевића коме је помагао Чедомир Јовановић да изађе из затвора. Да 
ли је било пре или после тога када је Чедомир Јовановић тражио да се 
убије Шљука? 
 

Сведок сарадник Дејан Миленковић: После, после тога. 
 
 Опт.Звездан Јовановић: После тога. 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Хвала. Само моменат један 
председавајућа.  на страни 52. од 24.11.2006, рекли сте да сте наводно 
доносили неку пушку, и да сте када вам је презентовано овде слике 
препознали сте и, препознали сте наводно ту оптику? Председавајућа, ја 
би замолио да ако може да се презентује слика 14. овом сведоку. Да ми 
каже тачно шта сам ја то окрећао на оптики, и штеловао какок он каже. 
 
 Председник већа: Шта сте ви? 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Окрећао и штеловао на тој оптици, кад 
ссте му показали слику 14. 
 
 Председник већа: Објаснио је сведок.  
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: То сам објаснио. Тај 
горњи део где се налази круг један, то сте горе руком окрећали и 
репетирали сте чак пушку и метак вам је излазио из те пушке оне 
малокалибарске.  
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 Опт.Звездан Јовановић: Ја сам том приликом пуцао? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Не, нисте пуцали то је 
било  у стану, седели смо заједно. 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Управо, да ли знате, то горе што ви 
кажете да сам ја окрећао и штеловао, за шта служи то? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не знам стварно, због чега 
сте ви то окрећали, само сте гледали кроз оптику и коментарисали сте и 
да пушка није лоша и да је добра и да нијеа добра. То су ваше речи.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Претпостављам, да не знате зато и 
причате овакву глупост, зато сам вас. 
  
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па није глупост. Ја то 
кажем.  
 
 Председник већа: Је л` инсистирате и даље да се покаже 
фотографија 14? 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Да ја бих молио. 
 
 Председник већа: Наставите ви са питањима док ми нађемо.  
 

Опт.Звездан Јовановић:  Сад док нађете. Интересује ме та пушка 
коју сте наводно мени доносили и показивали, и како ви кажете пушка, и 
оне снајпере које сте узели из Скупштине Града, можете ли д ми кажете 
постоји ли разлика између тога и ако постоји, каква је то разлика? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да постоји. Колико се ја 

сећам те пушке које смо узели из Скупштине Града оне су веће биле. Ја 
тачно не знам исто која је марка, али колико се сећам и та оптика коју су 
ове носиле и била је дужа много.  

 
Опт.Звездан Јовановић: Веће пушке. Пазите, веће је нешто 

индивидуална ствар. Можете ли да се мало прецизирате то?  
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Па могу. Значи ове 

пушке, значи које сам ја донео вама ову малокалибарску, много је краћа 
пушка од оне које су, за које ме питате.  

 
Опт.Звездан Јовановић: Много. Колико? 
 

OK 01
71



 34

Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па ја сад не знам колико је 
краћа, али је краћа.  

 
Опт.Звездан Јовановић: Дупло дужа.  
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Није дупло. Не знам 

колико је краћа. 
 
Опт.Звездан Јовановић:  Захваљујем.  Кад сте причали да су 

наводно мене Спасојевић и остали, како то кажете говорили о Хагу и 
тако даље, да су говорили да ће Љубиша Буха д буде сведок сарадник у 
Хагу. Интересује ме како то да ли мене доживљавате као неку 
ретардирану будалу, па да ја, шта су ми објашњавали у вези тога на 
основу чега ће Љубиша Буха да сведочи у Хагу? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Звеки ми смо  причали 

оно што смо причали  у стану, и ја понављам то овде.  
 
Опт.Звездан Јовановић:   Нисам за вас Звеки.  
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Значи, јесу говорили  вама 

за Хаг, говорили су вам да имају информације да ће Буха Љубиша  да се  
појави у Хаг да сведочи. Значи то су биле речи које смо ми разговарали 
са вама.  Прсед вама нисмо спомињали ни отмице ни убиства, ни наше 
праве разлоге због чега смо имали тај страх од нашег хапшења.  

 
Опт.Звездан Јовановић: Добро, пустите ту причу. Ја би вас 

замолио кконкретно да ми одговорите. Шта сте ми рекли да је Љубиша 
Буха требао да сведочи у Хагу? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Ништа вам нису рекли. 

Покојни Душан је рекао да има информацију да Буха Љубића хоће да 
сведочи у Хагу. то је он вама рекао. 

 
Опт.Звездан Јовановић:  И значи, и значи ја сам то прихватио 

здраво за готово и океј.  
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: па не знам како сте 

прихватили, али сећате се и први пут када смо севидели у том стану у  
десетку, да сте се и ви изненадили,да вам је покојни Душан рекао, ма не 
секирај се нема проблема. Пошто сте ви њему рекли да, да сам ја био 
раније код Чумета, и да смо то коментарисали и он вам је рекао да се не 
секирате ништа.  
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Опт.Звездан Јовановић: Добро. Ја бих вас замолио немојте ту 
своју причу песмицу коју сте научили да причате. То је у реду, ви ћете 
то певати, то ћемо кад, него  је мени конкретно само да одговорите на 
ова питања.  Реците ми  на страни 71, 72 од 24.11.2006 године говорили 
сте  о некаквом џипу кји је купио Душан Спасојевић. 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да.  
 
Опт.Звездан Јовановић: Говорили сте д је Гумар звао некога са 

Царине и да је послао неког припадника  са вама да одете доле на 
границу да то узмете. Да ли знате пре свега ко је Гумар да зове некокга 
са Царине доле? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Сад ћу да вам каажем. 

Нисмо ми звали Гумара. Покојни Душан Спасојевић је назвао Милорада 
Улемека Легију и рекао. 

 
Опт.Звездан Јовановић: Ја се извињавам. Само ако можете мало 

гласније приђите, не чује се одавде. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Покојни Душан 

Спасојевић  у договору са Милорадом Улемеком Легијом, а Легија је 
назвао Гумара и рекао му је да треба да стигне један џип, да се јави доле 
на границу, да ће доћи припадници Јединице за специјалне операције и 
да преузму тог џипа.  Ја сам лично отишао са Сајком који је радио тада у 
обезбеђењу покојног Душана Спасојевића, отишли смо на границу доле, 
пријавили смо се, он је показао службену легитимацију, представио се 
чак и позвао једнога полицајца који је радио на граничном прелазу доле 
пошто је он из Врања доле околина негде тај Сајко и они су рекли да 
нема проблема. Ми смо сачекали тог џипа, преузели га без проблема 
ушли у нашу земљу и дошли у Шилерову улицу.  

 
Опт.Звездан Јовановић:  Рекли сте Сајко.  
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да.  
 
Опт.Звездан Јовановић: Захваљујем.   
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тада нас је чекао и 

Милорад Улемек у Шилеровој улици да види он џипа тог.  
 
Опт.Звездан Јовановић: Добро. Питао сам вас само име 

припадника који је наводно ишао са вама.  
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Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Јесте Сајко. 
 
Опт.Звездан Јовановић:  На страни 68 од 24.11.2006. године 

говорили сте о томе како су након 5.октобра од појединих људи били 
предлагани полицајци који ће да остану, који ће да напредују и тако 
даље, па сте у једном моменту рекли, да је, да је Сретена Лукића 
предложио Љубиша Буха Чуме преко овога Марковића. Можете ли да  
ми објасните ту везу између  генерала Сретена Лукића и Љубише Бухе 
Чумета? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Није имао никакве везе 

Буха Љубиша са Сретеном Лукиће, нити га је познавао. То је предложио 
Вуја један човек Вуја који је био управник некада у ЦЗ-еу, или не знам 
где је радио, а Буха Љубиша никакве везе није  имао са Сретеном 
Лукићем до тада. И онда је он само пренео Драгољубу Марковићу да је 
он добар човек, да није за Милошевића и да може да остане на тој 
функцији. 

 
Опт.Звездан Јовановић:  Обзиром да дуго година познајете  

Чумета, рекли сте већ петнаестак година, колико се ја сећам. Реците ми 
овај, шта је то прорадило у Чумету, да тако нешто превали човекољубље  
патриотизам, шта је то превагнуло? 

 
Председник већа:  Објасни је то. 
 

 Опт.Звездан Јовановић:   Молим.  
 
 Председник већа: Објаснио је то.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: У реду, захваљујем председавајућа. 
 
 Председник већа: И држите се мало теме за шта ми судимо. Те 
периферне ствари не интересују нас.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Молим.  
 
 Председник већа: Па то нас не интересује. Држите се мало овога 
што је предмет оптужбе.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Председавајућа, ја мислим да нас и те 
како интересује, обзиром да сам личн имао контакте са Сретеном 
Лукићем и тако даље, и да је Сретен Лукић учествовао у оној чувеној  
сабљи, био један од главних сабље, али нема проблема, то ће доћи време 
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и за то. Да ли сте ви имали службену легитимацију у било каквом 
облику? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не никада нисам имао 
службену легитимацију, имао сам само да сам члан Синдиката полиције.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Почасни члан.  
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Почасни члан, да.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Синдиката полиције. 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Одакле вам таква службена 
легитимација? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  То ми је средио Буха 
Новак преко неког тог  члана који је био тада код Весића. Не знам тачно 
како се зове, и добио сма ту легитимацију. 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Да ли сте користили ту легитимацију? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Никада нисам 
користио ту легитимацију. Ретко сам је и носио. Задње време ми је била 
код Вукојевића, код њега ми је и остала та легитимација . 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Да ли је још неко из тог сурчинско  
земунског клана  имао ту легитимацију  тог почасног члана  полицијског 
Синдиката? 
 
  Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Па тада није ни био 
сурчински клан када сам ја то узео, а колико се сећам да је и Буха Новак 
имао ту легитимацију исто.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Добро. Захваљујем.  Кад сте говорили, 
кад сте говорили о томе да су вас  бивши браниоц Гавриловић 
наговарали, да су вам припремали  ону прву изјаву коју сте дали овде 
јавно пред судом, па ме интересује, ја нећу улазити у то. Интересује ме 
ваш мотив. Зашто сте то прихватили, ако то није била ваша одбрана? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па једноставно нисам 
прихватио јер нисам имао подршку браниоца, да ме подржа..., да ме 
подржи  у свему томе. Убеђивао ме да сачекам ја све ово, да не идем код 
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Јована Пријића, да ће Јован Пријић да буде смењен, да је готов. Значи 
ето, то је једини разлог. Ми смо први пут кад је дошао нови адвокат тог 
истог дана ја сам разговарао са њиме и тражио да ми омогући разговор 
са Специјалним тужиоцем. 
 

Председник већа:  А да ли уопште смена, овај Јована Пријића 
утицала  на вас уопште да дате и како ћете у току даљег поступка? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Мени небитно је било. 

Ја сам прву изјаву дао код тадашњег Специјалног тужиоца Јована 
Пријића и мене није интересовало даље шта ће да се дешава, да ли ће да 
остане или да буде. Мени је битно било да се ја појавим сада било пред 
којим тужиоцем.   

 
Председник већа: Добро.  
 
Опт.Звездан Јовановић: Реците ми. Ви сте говорили да сте на 

страни 83 од 24.11.2006 године. Говорили сте да сте ишли да пријавите 
Љубишу Буху као извршиоца кривичног дела убиства Момира 
Гавриловића, али да ви немате  о таквим никаквим сазнањима. Шта је 
ваш мотив био за то? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да пријавим за убиство 

Момира Гавриловића. 
 
Опт.Звездан Јовановић: Молим? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Па не разумем вас. Нисам 

разумео питање.  
 
Опт.Звездан Јовановић: Рекли сте, да сте ишли да дате изјаву на 

страни 83, да сте ишли да дате изјаву, да је Љубиша Буха  Чуме извршио 
убиство Момира Гавриловића. Шта је ваш био мотив да то урадите, ако 
то није истина? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Нисам ја ишао да дам 

изјаву. Ја нисам ни давао изјаве никакве што се тиче убиства Момира 
Гавриловића. Мој циљ је био искључиво наређење од покојног Душана 
Спасојевића, да свалим то на Буха Љубишу је л`знате да је у то време 
био раскол, и да су се њих двојица посвађали, ја сам рекао да немам та 
сазнања и да не знам да је Буха Љубиша убио Момира Гавриловића. Он 
ми је рекао да ипак ја пођем са Милошем Симовићем и ако буде требало 
да ја будем у контакту ту у близини у суду, и да кажем оно шта ми он 
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каже даље. Ја сам рекао, да не радим то  јер немам тих сазнања, што се 
тиче убиства Гавриловића.  

 
Опт.Звездан Јовановић: Само моменат да погледам шта сте 

рекли. Рекли сте на страни 71, пардон на страни 73 рекли сте. 
објашњавалли сте како смо се ја и ви раније упознали, како смо се 
дружили, како смо наводно и пијанчили и како сам ја пио, је ли тако? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не нисам рекао да смо се 

ми стално дружили, да смо се пар пута видели када сте долазили у 
Сурчин ма да дешавало се да ви нисте ни хтели да уђете горе у 
Котобањи код Буха Љубише, да сте остали у колима горе, да је само 
Прега улазио и да смо се налазили пар пута на сплаву  доле у Блоку 70 
када сте ви дошли, али то је чисто било попио сам пиће са вама пар пута. 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Рекли сте. Да ми је наводно Љубиша 
Буха тражио да му набавим неко оружје, па сам ја одбио? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тако је. 
 
 Опт.Звездан Јовановић:  И још само ме интересује. То дружење 
за шта смо се ми дружили, ја и ви, разалог? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ко. Ја и ви? 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Да.  
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па кажем, значи пошто сте 
ви долазили са Прегом, а Прега је радио  са Буха Љубишом. Знате за онај 
храст и за оно што му је доносио неко оружје, па смо ето тако значи 
чисто са Прегом сам се дружио више него са вама и чисто смо 
сеналазили на сплаву на пићу. Ето то је једини разлог. Ја с  вама других 
некаквих контакта и никакво дружење нисам имао. 
 

Опт.Звездан Јовановић: Не говорите, нисте за ово  и нема везе. Ја 
бих вас молио председавајућа. Да ли постоји могућност да се на неки 
начин предочи овом шта је сведоку сараднику Љубиша Буха рекао  од 
19.априла 2004 године у вези мене и познанства мог и његовог. То је 
тотално у контрадикторности са овом причом овог сведока. 

 
Председник већа: Предложите то. На које околности  треба да се 

транскрипт предочи? 
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Опт.Звездан Јовановић: Па управо ово што говори, што говори 
сведок сарадник. Да ме видео раније, да ме познавао, да сам ја долазио 
код Љубише Бухе, да сам се познавао са Љубишом Бухом, чак и да сам 
некооружје Љубиша Буха тражио од мене, а Љубиша Буха апсолутно 
негира тако нешто. 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ја нисам ни рекао  да сте 

ви имали контакте са Буха Љубишом, него да се дешавало да ваш кум 
Прега уђе горе и да седи са Буха Љубишом, а да ви њега чекате доле у 
аутомобилу. 

 
Опт.Звездан Јовановић: Шта, сада кад вам се презентује доказ, 

ви одма врдате, причате. Шта сте ви кишна глиста. 
 
Председник већа: Нема коментара молим вас Јовановићу. 

Постављајте питања и немојте тражити сведоку да вам тумачи оно што 
је рекао.  

 
Опт.Звездан Јовановић: Па да председавајућа али каже једно, а 

онда каже друго, као кишна глиста кад је притиснете па се увија.  
 
Председник већа: То је ствр суда како ће ценити његов исказ.  
 
Опт.Звездан Јовановић: Немам више питања.     

                   
Председник већа: Добро. Да ли се још неко јавља од оптужених 

за реч? Изволите, оптужени Жељко Тојага. 
 

Опт.Жељко Тојага: Могу ли непосредно? 
 
Председник већа: Можете. 
 
Опт.Жељко Тојага: Овако. Да ли је сведок сарадник учествовао у 

ликвидацијама по Београду? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да, јесам. 
 
Опт.Жељко Тојага: Да ли је мотив било које од тих ликвидација 

био лични и личне природе, мржња и нешто тако слично, или само 
наређење Душана? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Мој мотив не. 
 
Опт.Жељко Тојага: Никакав? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. 
 
Опт.Жељко Тојага: Да ли је сведок сарадник изјавио када после 

изручења из Грчке да не позна Жељка Тојагу, да се никада није срео са 
њим и ако је, где, коме и кад? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ја то никада нисам изјавио 

ни пред ким да ја вас не познајем, да вас никада нисам видео. Не знам ни 
где мислите, коме бих могао да изјавим. 

 
Опт.Жељко Тојага: Да ли је лично мени рекао сведок сарадник 

пре него је добио тај статус да иза затворених врата рекао да ме не позна 
и да је скинуо анатему са мене? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Није. То је када сам 

улазио у суд тамо, ви сте ми рекли што се ја не јавим, ја сам се јавио 
само командирима пошто сам ја задњи улазио тамо на оптуженичкој 
клупи и ја сам се јавио командирима – добар дан, а ови други – а нама 
што се не јавиш, ја сам рекао – како да вам се јавим када вас не познајем. 
Ето, то су моје речи. 

 
Опт.Жељко Тојага: Добро, да ли сте преко ваше супруге Јаце, ако 

се не варам поручили или је она то самоиницијативно рекла, вјероватно 
читајући ту вашу изјаву... 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Коју моју изјаву? 
 
Опт.Жељко Тојага: Не знам, питам, ја вас питам. Изјавила мом 

брату да ме никада нисте нигде упознали? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не, никада са својом 

супругом нисам причао ни о вама, нити сам игде изјављивао да вас 
никада нисам упознао. Рекао сам где сам вас упознао, када сам први пут 
видео вас у стану и стојим иза тога. 

 
Опт.Жељко Тојага: Ни пред тужиоцем Пријићем тако нешто 

нисте изајвили никада? 
 
Председник већа: Одговорио је на то питање, немојте понављати. 
 
Опт.Жељко Тојага: Ја се надам да ће се новинари докопати тога. 

Хвала. Хајдемо даље. Овако. Гдје смо се, али прецизно, и кад ја и ви 
видјели? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тачно први пут сам вас 

видео у стану десетка, значи на десетом спрату, то је штек... 
 
Председник већа: Молим вас, одговорили сте на то питање, 

немојте понављати поново. То може бити предлог за суочење између вас 
и сведока сарадника. 

 
Опт.Жељко Тојага: Биће, биће, али да га упитам пошто је три 

пута различите изјаве дао, ја не бих сада да му говорим да му не бих 
скренуо... 

 
Председник већа: Ако се буде спроводила та радња ви ћете га 

онда питати на те околности и изнећете му то. 
 
Опт.Жељко Тојага: Али госпођо судија, ви са овим спречавате 

истину. 
 
Председник већа: Немојте понављати питања. Пет пута је 

одговорио на то питање где је кога видео. 
 
Опт.Жељко Тојага: Добро, добро, добро, разумијем све. 
 
Председник већа: Слушајте Тојага, ваше коментаре ћете 

оставити. Ви сте једини кога морам да опоменем. Ваше коментаре ћете 
оставити ван ове суднице, у том простору кад вас не чујем, или тамо 
када будете отишли у притворску јединицу. То што ви разумете, добро 
је да разумете и немојте коментарисати на глас, нити правити спрдњу од 
тога што причате. Ја сам на озбиљном послу, а ваша је ствар како ћете се 
ви понашати. Овде тако не можете. 

 
Опт.Жељко Тојага: Ја се вама извињавам, али хтео сам само 

одговор од сведока сарадника. Не смета ништа. Ко му је и кад и на који 
начин представио Жељка Тојагу и како? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Лепо. У стану када смо се 

видели тада сам вас ја стварно први пут и узпознао, као што сам и 
објаснио, Жмиги, значи тада први пут вас и видим у том стану, када се 
пок.Премијер враћао са Копаоника, а о вама сам чуо то што сам објаснио 
овде. 

 
Опт.Жељко Тојага: Да ли можете да прецизирате који је то дан 

био? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Молим? 
 
Опт.Жељко Тојага: Да ли можете, ако није проблем прецизирати 

који је то дан био? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Значи тачно дан када се 

пок.Премијер враћао са Копаоника. Тачније када се вратио са 
Копаоника. 

 
Опт.Жељко Тојага: То је 16-ти ако се не варам? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт.Жељко Тојага: Добро, хвала. Да ли ме још видите, када и 

где? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Видим вас тај исти дан 

поново када смо се вратили горе, видим вас, такође вас видим дан... 
 
Председник већа: Молим вас прекините одговор на то питање, 

већ сам вам рекла Тојага да је испричао сведок сарадник пет пута када 
вас је видео и где вас је видео. Нисте зато ту да сад понављамо по пет 
пута оно што смо већ чули. 

 
Опт.Жељко Тојага: Госпођо судија истина је то што говорите, 

него пошто ме види тај исти дан опет на другом месту, да видим гд ме 
види и ко је био присутан ту. 

 
Председник већа: И то је објаснио ко је био присутан. 
 
Опт.Жељко Тојага: Али није споменуо тај дан да ме је икада 

видио више. Ево, транскрипте ја имам овде, у руци држим. 
 
Председник већа: Наставите даље. 
 
Опт.Жељко Тојага: Извињавам се суду. Како Тојага тада изгледа, 

тј. ја, како сам обучен тада? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Имали сте зелени 

комбинезон један. 
 
Опт.Жељко Тојага: Зелени комбинезон? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
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Опт.Жељко Тојага: Да ли имам на себи било какав натпис, било 

шта што би било упечатљиво? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не, ја нисам видео да је 

имао неки натпис, ништа нисам видео. 
 
Опт.Жељко Тојага: Разговарали сте са мном тај дан? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт.Жељко Тојага: Да ли сте током разговора примјетили да ми 

недостаје који предњи зуб? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не знам, нисам обраћао 

пажњу на ваше зубе. 
 
Опт.Жељко Тојага: Добро. У том другом нашем сусрету, како 

Тојага изгледа? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Нормално обучен. Ја 

мислим да сте имали тексас јакну чини ми се неку горе, али нормално 
сте обучени, нисте били у том комбинезону него у цивилном оделу и 
тада смо више разговарали, тај други пут, него када смо се видели први 
пут када се пок.Премијер враћао. 

 
Опт.Жељко Тојага: О чему смо разговарали тај други пут? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па питао сам вас, значи 

почели смо да причамо пошто сте рекли да ћете Зведан и ви да испалите 
по две зоље, то сам све објаснио и питао сам вас како та зоља реагује, ви 
сте ме питали да ли прво тај камиончић што ја возим, да ли има цираду, 
ја сам рекао да има, рекли сте ми да се не секирам и да та зоља пави 
малу рупу и да унутра када се испали, да она спржи од топлоте све 
унутра. 

 
Опт.Жељко Тојага: То је вероватно по питању, колико сам ја 

схватио, возила које ја наводно требам гађати Премијерова возила? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тако је, да. Ви сте требали 

да гађате у премијерова возила, а пок.Миле Луковић Кум и Сретко 
Калинић у обезбеђење. 
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Опт.Жељко Тојага: Шта покојни Миле Луковић Кум и Сретко 
Калинић? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да гађају у обезбеђење од 

пок.Премијера. 
 
Опт.Жељко Тојага: Какве везе та церада, не разумем, какве везе 

та церада има ваша са..., какво објашњење сам ја вама могао дати за то? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, не знам, то сте ме ви 

питали да ли камион има цираду. 
 
Опт.Жељко Тојага: Па јесам ли дао какво обавештење зашто то 

питам? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Рели сте ми – добро, само. 

Ја сам рекао да има и ви сте рекли – добро. 
 
Опт.Жељко Тојага: Паметно. Да ли је читањем изјаве Тојага 

Жељка, тј. моје изјаве дате пред овим судом наишао на део гдје Жељко 
Тојага говори – «кумулативни млаз зоље прави малу рупицу и све спржи 
унутра...» 

 
Председник већа: Немојте тако питати. Питали смо га, ја сам га 

питала на те околности да ли су му били доступни сви транскрипти у 
време док је био у статусу окривљеног и он је рекао да је прочитао све и 
да је добио све од стране суда и то није спорно. 

 
Опт.Жељко Тојага: Добро, добро, али да ли се сећа тога 

сегмента? 
 
Председник већа: Не можемо га то питати на те околности. 

 
Опт.Жељко Тојага: Извињавам се судија. Ко је још од особа, а 

које би могле потврдити ове речи судјеловао или био присутан том 
нашем састанку, првом и другом како велите? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Рећи ћу вам. Значи, 

Милош Симовић сигурно је био присутан том нашем састанку... 
 
Опт.Жељко Тојага: Реците ми за сваки састанак ко је био 

присутан? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Знам да је Дуле 
Крсмановић такође био у том стану, да је он био присутан, пок.Миле 
Луковић, Душан Спасојевић покојни, ви и Звездан Јовановић. Значи то 
сам сигуран, људи који су били присутни. 

 
Опт.Жељко Тојага: Да ли ме и особа која је прекјуче ухапшена 

Александар Симовић, да ли ме и он позна? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ја сад нисам сигуран да је 

био, могуће да је и он дошао у стан на кратко, али нисам сигуран. 
 
Опт.Жељко Тојага: Добро, хвала. Пошто, како сведок каже није 

затворен пролаз у десну траку, Симовић да је каснио и пошто је сведок 
сигуран да би обезбеђење Премијера ударило у њега, да ли постоји 
могућност да би обезбеђење Премијера прешло у ту десну траку да ви 
нисте прешли, како ви велите у ту траку? 

 
Председник већа: То је све претпоставка. Поставите питање које 

је реално, а о претпоставкама и некаквим фикцијама нећемо разговарати. 
 
Опт.Жељко Тојага: Пошто је имао, како је јуче изјавио 

телефонски контакт са Крсмановићем, на који начин њега Крсмановић 
обавјештава да креће колона премијера Ђинђића? 

 
Председник већа: Па рекли сте мало пре, када сте поставили 

питање ви сте рекли – телефонски је имао са Крсмановићем. 
 
Опт.Жељко Тојага: Да ли шифровано или отворено? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, отворено смо причали 

пошто су то специјале биле. 
 
Опт.Жељко Тојага: Можете ли се сетити ријечи на пример на 

који вам је рекао? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Знам да сам се ја 

изненадио, значи рекао ми је да је колона покојног Премијера прошла и 
да је већ на ауто-путу. Значи нисмо ми крили, није ми он ништа 
шифровано говорио, значи причали смо нормално. 

 
Опт.Жељко Тојага: Да ли сте прочитали у било чијој изјави да је 

екипа која је требала бити на насипу... 
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Председник већа: Немојте тако. Немојте тако постављати питања. 
Питајте сведока оно што он зна о догађајима на којима је сведочио 
посредно или непосредно, а не шта је прочитао из исказа. 

 
Опт.Жељко Тојага: Али ова је особа изајвила да зна. 
 
Председник већа: Па поставите питање другачије. 
 
Опт.Жељко Тојага: Па не смијем, пошто се ради о заштићеном 

сведоку. 
 
Председник већа: Молим? 
 
Опт.Жељко Тојага: Не смијем пошто се ради о заштићеном 

сведоку. 
 
Председник већа: Како не смете? Поставите питање. Не можете 

предочавати, али кажите шта хоћете. Питајте. 
 
Опт.Жељко Тојага: Да ли му је познато да је било ко изјавио да је 

екипа која је требала чекати Премијера, да није изашла на време на 
место на којем је требало, како он назива то – насип, и да због тога није 
Премијер убијен? 

 
Председник већа: Зарањује се одговор на ово питање. Сведок је 

износио своје сазнање и непосредно и посредно. То ћете кроз примедбе 
моћи да кажете и ви и ваш бранилац. 

 
Опт.Жељко Тојага: Добро. Која је тачна позиција зољаша по том 

вашем пакленом плану, ако ви занте пошто сте рекли да сте учествовали 
у самом планирању? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Мислите где сте ви 

требали да стојите са Звезданом Јовановићем? 
 
Опт.Жељко Тојага: Гдје сам ја стајао? Гдје је било ко од нас 

стајао? Ставили сте нас четири, пет, шест ја мислим на неки насип. 
Хоћете ли рећи свачију позицију где је ко стајао? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тачно сте се налазили као 

што сам рекао, орјентир је био онај надвожњак који се налазио на ауто-
путу, а ви сте се налазили са десне стране према аеродрому, на том 
насипу земљаном. 

 

OK 01
71



 48

Опт.Жељко Тојага: На земљаном насипу? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Добро, сад је ту било и 

снега мало, кажем да је тај насип од земље. 
 
Опт.Жељко Тојага: Само мало, само мало, секунд, ја се 

извињавам. 
 
Адв. НН:  Знате шта судија, ја случајно знам да је тај насип 

дугачак сигурно једно 150 метара и врло је битно... 
 
Председник већа: Знате шта колега, јуче је било то питање, неко 

од бранилаца је питао и сведок се изјаснио на те околности, а не можемо 
насип посматрати како данас изгледа него како је изгледао 2003. године. 

 
Адв.НН:  Нека се изјасни удаљеност у односу на надвожњак који 

је постојао и тада, онај пешачки. 
 
Председник већа: И то је рекао. У односу на надвожњак је јуче 

рекао. 
 
Адв. НН: А колико метара од надвожњака? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па значи то је наспрам 

надвожњака, сада тачно да ли је 20 или 30, 50 метара, лево или десно, 
али орјентир је био надвожњак, да ту треба да успорим колону са 
пок.Премијером, ту су се и они налазили. 

 
Опт.Жељко Тојага: Данас чујем, одговорили сте на питање 

мајора Јовановића да смо били на узвишењу, којем узвишењу, колике је 
висине то узвишење? 

 
Председник већа: То је говорио о том насипу, је ли тако? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тако је. 
 
Опт.Жељко Тојага: Да, али колике је висине пошто ја не знам. 

Колика је висина тог узвишења у односу на асфалт? 
 
Председник већа: Можете ли се изјаснити на те околности? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не могу тачно да кажем 

колико је. 
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Председник већа: Наставите даље. 
 
Опт.Жељко Тојага: Малоприје сте одговорили на питање мајора 

Јовановића, одговорили сте нешто... 
 
Председник већа: Сачекајте, немојте сада уводити овде у судницу 

чинове. Овде ви сви имате исти статус, тамо оптужени, тамо тужилац, 
овде сведоци, тренутно је сведок сарадник. То ћете у некој другој 
ситуацији када будете у контакту са окр.Звезданом Јовановићем тако га 
звати. Изволите. 

 
Опт.Жељко Тојага: Добро, ако то коме смета, у реду. Шта 

склизне, пошто вас ово није упитао, објашњавали сте му нешто, кад сте 
били горе нешто склизне. Шта склизне? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па то смо коментарисали 

да ли може да се деси. Ви сте причали са пок.Душаном Спасојевићем 
међусобно заједно и да ли може да се деси када испалите зољу да 
склизне са аутомобила. 

 
Опт.Жељко Тојага: У којем положају је тај аутомобил на мене 

као зољаша? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Значи, где сте ви били, 

рекли сте ми да је небитно да ли ћу бити, значи пошто сам ја и са малим 
аутом гледао тачно где ви треба да стојите, испробавали смо све то, 
небитно је да ли ће то бити 20, 30, 50 метара лево или десно изнад тог 
надвожњака где нам је био орјентир. 

 
Опт.Жељко Тојага: Којом страном је мени тај аутомобил 

окренут? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Значи, тај аутомобил иде у 

правцу аеродрома, као што сам рекао, према Загребу и значи ви гледате 
у њега са сувозачеве стране. 

 
Опт.Жељко Тојага: Небитан ми је угао под којим се ауто налази 

у односу на мене? 
 
Председник већа: Сведок се на те околности изјаснио. 
 
Опт.Жељко Тојага: Пошто је сведок изјавио да позна неку браћу 

Бургију и да они обезбеђују Премијера, да ли ми може објаснити  зашто 
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не носи маску или фантомку у случају да га ко од те браће препозна, а 
пошто сте изјавили да се познате из виђења? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Носио сам капу црну, али 

не фантомку. То су оне, исто смо од ње правили фантомке, секли смо 
прорезе за очи, али нисам носио фантомку, носио сам само црну капу и 
то сам имао на главу, црну јакну и рукавице. 

 
Опт.Жељко Тојага: Јесте ли имали на себи ту капу са тим 

просјеченим прорезима за очи? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не, нису били просечени. 
 
Председник већа: Рекао је лепо коју капу је имао. 
 
Опт.Жељко Тојага: Да ли ми можете објаснити зашто не носите 

оружје у вршењу тога убиства, а познато вам је да обезбеђење 
пок.Премијера има оружје? 

 
Председник већа: На те околности се изјаснио пошто је рекао ко 

је какву улогу имао и ко је задужен да има оружје код себе. Наставите 
даље. 

 
Опт.Жељко Тојага: Пошто је јуче изјавио да му је Чуме, или 

данас чак, не знам, да му је Чуме дугогодишњи пријатељ, а по нечијем 
наређењу одлази да убије Чумета, можете ли ми објаснити како, зашто? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Објаснио сам и то. 
 
Опт.Жељко Тојага: Да пријатеља убијате по нечијем наређењу? 
 
Председник већа: Добро, то је ствар оцене како ћете ви морално 

оценити то његово понашање. 
 
Опт.Жељко Тојага: На питање не знам кога сада, ја мислим 23-

ћег постављено, има на страни 36., изјављујете – «не, ја нисам имао 
после новца, све ми је остало у торби». Са чим плаћате аутобус онај што 
идете са њим за Београд? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Имао сам код себе динара 

нешто, око хиљаду и нешто динара и чини ми се двадесет и нешто еура. 
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Опт.Жељко Тојага: Добро. 1995. године Спасојевић даје кило, 
пет, или десет килограма дроге, односно Буха даје Спасојевићу кило, пет 
или десет килограма дроге, на страни 79., ко је присутан томе осим вас? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Први пут нико није био 

присутан тада када сам се упознао и са пок.Душаном Спасојевићем, 
само Буха Љубиша и нашли смо се негде на Лединама у некој кући. 

 
Опт.Жељко Тојага: Нашли сте се негде на? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: На Лединама. То је између 

Сурчина и Бежаније. 
 
Опт.Жељко Тојага: Изјавили сте да Душан Михајловић, тадашњи 

министар полиције даје Пажину пиштољ који Пажин даје Спасојевићу, 
да ли је дао дирекно Пажину, па Пажин свој поклон поклања, ли је преко 
Пажина ишло за... 

 
Председник већа: То је била награда за Пажина. 
 
Опт.Жељко Тојага: Да, да, за Маку. 
 
Председник већа: Па лепо кажите, а не сада испада дају један 

другом само из руке у руку. 
 
Опт.Жељко Тојага: Да ли је дао дирекно Пажину, поклонио или 

је преко Пажина поклонио Душану? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Душан Михајловић 

никакве везе није имао са пок.Душаном Спасојевићем. То је чисто 
поклон био од Пажина према Душану. 

 
Опт.Жељко Тојага: Добро, пошто нисам разумео па питам зато. 

Буха даје Спасојевићу 50 килограма хероина и 100 килограма мјешунга. 
Ко је присутан када се то одвија? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: То је задње што је било, 

што је остала дрога код Буха Љубише. Он више није хтео да ради са 
тиме као што сам рекао, то знате кад се десило. Колико се ја сећам, не 
знам у Котобањи које био присутан, било је доста, али нико није видео 
то, није уношено горе у тржни центар, него је у колима само пребачено, 
из једних кола у други аутомобил. 

 
Опт.Жељко Тојага: А одакле ви знате за то? 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па зато што сам ја донео 

то од његовог кума. 
 
Опт.Жељко Тојага: Добро. Чеда добија 100.000 евра од Бухе што 

је рекет од Пецонија... 
 
Председник већа: Чекајте, чекајте. Кажите лепо шта хоћете. На то 

питање одговорио је сведок. Не знам шта сад хоћете? 
 
Опт.Жељко Тојага: Хтио сам само да одговори зашто Буха даје 

Чеди те паре од Пецонија, од тога рекета? 
 
Председник већа: Је ли вам познато то? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не знам због чега му даје. 

Знам да је нешто он завршио, а како шта, не знам, одговорио сам на то. 
 
Опт.Жељко Тојага: Сазнали сте, значи нисте били присутни 

дирекно, да даје опет после 250.000. Да ли знате због чега то иде? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Рекао сам да је то 

позајмица. Ја нисам био присутан, то су само приче, где смо после 
разговарали о томе. 

 
Опт.Жељко Тојага: Пре 05.октобра, на два или три мјесеца по 

вашој изјави Буха даје Чеди пиштољ и 1.000 марака преко вас. Зашто, 
ако сведок зна? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не знам због чега је то 

дао, само ме је послао да му то однесем. 
 
Опт.Жељко Тојага: Буха даје политичарима гас у вези протеста 

изјављујете – не прича са Милорадом Луковићем, чак су у лошим 
односима. Зашто даје Буха гас онда политичарима у вези протеста? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Зато што ради у договору 

са пок.Душаном Спасојевићем. 
 
Опт.Жељко Тојага: Изјавили сте у првом сведочењу да нисте 

узимали новац од дроге... 
 
Председник већа: Како? Не разумем какво прво сведочење и 

друго сведочење? 
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Опт.Жељко Тојага: Молим? 
 
Председник већа: Не разумем, прво сведочење и друго 

сведочење? 
 
Опт.Жељко Тојага: Први дан када је овде излагао, давао изјаву. 
 
Председник већа: Добро. Првог дана 23.новембра 2006. Сад 

поставите питање. 
 
Опт.Жељко Тојага: Да, 23-ћег. Изјавили сте у том свом 

сведочењу 23-ћег, овде пред овим судом да нисте узимали новац од 
дроге, а јуче сте изјавили на питање браниоца Чабрила да сте су сви па и 
ви добијали део од те дроге? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не, то није тачно. 
 
Опт.Жељко Тојага: Није тачно? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Рекао сам да никада од 

дроге пок.Душана Спасојевића нисам имао зараду. 
 
Опт.Жељко Тојага: Захваљујем се и на тој речи. «Све оружје из 

Старог Града коришћено је за убиства»... 
 
Председник већа: Рекла сам вам, оно што је сведок рекао то 

имамо забележено. Поставите питање. Знате ли ви да поставите питања? 
 
Опт.Жељко Тојага: Знам, али морам предочити. 
 
Председник већа: Немојте читати, то сте морали јуче да читате, 

па да напишете питања. 
 
Опт.Жељко Тојага: Добро, ја се извињавам. Да ли је истина да је 

све оружје из Старог Града које је набавио Чедомир Јовановић преко 
Буха Љубише, да је употребљавано за убиства? 

 
Председник већа: То сведок није тако рекао. 
 
Опт.Жељко Тојага: Само мало, ја се извињавам, страница 119., 

ево од ријечи до ријечи – «све оружје из Старог Града коришћено је за 
убиства». 
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Председник већа: Хоћете да објасните? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Хоћу. Ја сам рекао – то 

оружје које смо ми узели и које сам обрусио бројеве, ми смо га 
користили за нека убиства, не за сва убиства, значи пре тога која су се 
дешавала убиства нисмо користили јер смо имали друго оружје, а за 
остало после тог, за сва убиства смо користили то оружје. 

 
Председник већа: Рекли сте да сте део тог оружја закопали негде. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте, тачно. 
 
Председник већа: Није онда – све. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не, није искоришћено све 

оружје, тако је. 
 
Опт.Жељко Тојага: Рекао је – све, па зато, баш сам и са тим 

ријечима ишао. «Из Скупштине града шта је узето било је 10 до 15 ПКТ-
а, 56...» 

 
Председник већа: Молим вас Тојага, узећу вам реч ако не будете 

постављали питања. Ми заиста немамо времена да ви читате овде и да 
нас вучете са тим што ћете да читате на глас транскрипте. 

 
Опт.Жељко Тојага: Извињавам се. Шта се десило са 10-15 ПКТ-

ова ако знате? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Знам, и дан данас..., и 

дан данас? Ја сам их пребацио код Повића и закопано је са осталим 
оружјем. 

 
Опт.Жељко Тојага:На? 
 
Председник већа: Јуче је одговорио на то питање. 
 
Опт.Жељко Тојага: Шта се десило, а нисам чуо да сте 

одговорили, шта се десило са снајперима које сте узели? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Те снајпере никада нисмо 

користили. 
 
Опт.Жељко Тојага: Ако их нисте користили где су ти снајпери 

сада? 

OK 01
71



 55

 
Председник већа: Тојага, одговорио је на то јуче. 
 
Опт.Жељко Тојага: Рекли сте да је било доста нових зоља. Да ли 

су те зоље употребљавање за било какво убиство по Београду? 
 
Председник већа: Одговорио је на то питање јуче. 
 
Опт.Жељко Тојага: За зоље? 
 
Председник већа: Јесте. 
 
Опт.Жељко Тојага: Није, али ајде. Ко је присутан када вама 

Душан објашњава да Чедо тражи убиство Шљуке? 
 
Председник већа: Одговорио је. Забрањује се одговор на питање, 

пошто је сведок одговорио на то питање. Сада ћу вам свако питање 
забранити ако будете понављали оно на шта је сведок већ одговарао, 
било у слободном излагању било на питања учесника у овом поступку. 

 
Опт.Жељко Тојага: Добро. Да ли су калашњикови које је носио 

по вашем, Миле Луковић Кум и Сретко Калинић, да ли сте им ви лично 
брусили бројеве? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да, јесам. 
 
Опт.Жељко Тојага: Да ли ти калашњикови који су коришћени у 

убиству Премијера потичу из Скупштине града, које је набавио Чедомир 
Јовановић и Буха Љубиша? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: То је то оружје, да. 
 
Опт.Жељко Тојага: Захваљујем се. Ко је још присутан кад вам 

Чедомир Јовановић, уствари када вам Љубиша Буха говори да му је 
Чедомир Јовановић рекао да се скину бројеви са оружја, да се не би 
провалили у вршењу убистава, отмица... 

 
Председник већа: Није тако речено. Забрањује се одговор на то 

питање и немојте да импутирате. Тако није речено, сведок се три пута 
изјаснио на околности ко је пренео и зашто и на који начин да се скидају 
бројеви. Немам разглога никога да штитим, али заиста нема смисла да 
тако се служите тиме. Ви сте частан војник били тамо у тој Јединции, на 
шта то сад вама служи. 
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Опт.Жељко Тојага: Ја бих вам прочитао шта је рекао, а ви ми не 
дозвољавате. 

 
Председник већа: Немојте ми читати ништа. Ваљда ја умем да 

читам и без вас. 
 
Опт.Жељко Тојага: Добро, истина је ту. Е, пошто је свједок 

изјавио да је пушка коју је наводно дао Звездану Јовановићу сличила на 
пушку М-48 јер је препознао по томе што је имала са стране нешто, да 
ли можете објаснити шта је то са стране? 

 
Председник већа: Показали смо фото-документацију и он је 

показао и поново ћемо показати фото-документацију јер смо остали 
дужни на питање Звездана Јовановића шта је окретао у рукама. 

 
Опт.Жељко Тојага: Госпођо судија, пошто је пушка била овако... 
 
Председник већа: Откуд ви знате како је била пушка окренута, 

када кажете нисте били тамо? 
 
Опт.Жељко Тојага: Како? Па гледао сам јуче овдје. 
 
Председник већа: Молим вас, наставите даље. На то питање 

немате одговор. 
 
 Опт. Жељко Тојага: Добро. Да ли Вам је познато било које 
оружје, аутоматско оружје или снајпер који се репетира са леве стране ? 
 
 Председник већа: Забрањује се одговор на питање. То Тојага 
можете постављати неком вештаку када буде било, држите се теме. Ми 
овде судимо за атентат, за оружану побуну и за убиство, то на те 
околности можете питати сведока сарадника.  
 
 Опт. Жељко Тојага: Захваљујем се. Где је точно место , где 
сведок баца пасош?  
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Нисам Вас разумео. 
 
 Опт. Жељко Тојага: Где је точно место где у Грчкој бацате Ваш 
пасош? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Не знам. 
 
 Председник већа: А што, какве то везе има?  
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 Опт. Жељко Тојага: Па ја кад бих рекао, Ви бисте ме избацили из 
суднице .  
 
 Председник већа: Одговорио Вам је да не зна.  
 
 Опт. Жељко Тојага: Који је тачан датум кад сте Ви изашли из 
Србије у Македонију, да ли се можете сетити, ако се не варам брат Вас је 
превезао у Македонију? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Крајем маја као што сам 
рекао , не знам тачно који је дан био. 
 
 Опт. Жељко Тојага: Да ли је још била на снази «Сабља»? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Не. 
 
 Опт. Жељко Тојага: Не. Изјавио је јуче да је покидао телефонске 
картице у Грчкој  на које га је звала наводно Александра. Зашто 
покидате телефонску картицу тако? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Рекао сам да сам бацио 
тај телефон и да сам угасио , да ме не би више звала да ме убеђује 
Александра да пристанем да идем код... 
 
 Председник већа: Добро, одговорили сте . 
 
 Опт. Жељко Тојага: А да ли ми можете објаснити зашто сте 
уништили папир са бројевима телефона тих осталих људи који су Вас 
требали контактирати или Ви њих у Грчкој? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Што сам уништио?  
 
 Опт. Жељко Тојага: Да. 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Па због чега бих држао то 
кад идем у полицију да се предам . 
 
 Опт. Жељко Тојага: Пошто говорите да Вас Биљана Кајганић 
наговара и да ради против Вас, пошто сте се предали, зашто опет 
ангажујете Биљану Кајганић? 
 
 Председник већа: Одговорио је на та питања, све око ангажмана 
свих адвоката.  
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 Опт. Жељко Тојага: Сведок је рекао да је имао личне контакте са 
Чедом и причао поводом других и из личних разлога, да ли можете рећи 
који су то други и који су то лични разлози да се Ви и Чеда срећете?  
 
 Председник већа: Забрањује се одговор на то питање, сведок је 
објаснио, два дана је објашњавао о томе. Ви Тојага треба пажљиво да 
слушате излагање и сведока сарадника и свих осталих. 
 
 Опт. Жељко Тојага: Добро. Верујте ми да четири дана читам као 
луд . 
 
 Председник већа: Добро.  
 
 Опт. Жељко Тојага: Колона коју видите  иза себе, на ауто – путу, 
да ли су у различитим тракама или је све једно возило у истој траци? 
 
 Председник већа: И то је одговорио.  
 
 Опт. Жељко Тојага: Да ли је било којега момента имао прилику 
да види регистарску таблицу било којега возила? 
 
 Председник већа: И то је одговорио . 
 
 Опт. Жељко Тојага: Која је точно даљина, ако може оценити , 
тога возила премијера , које он гледа преко левог ретровизора у ономе 
моменту када он закључује да се ради о блинди? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  И то сам одговорио. Рекао 
сам . 
 
 Председник већа: Јуче је одговорио на то питање. 
 
 Опт. Жељко Тојага: Тачну раздаљину? 
 
 Председник већа: Да, баш тако. Јуче је мало дуже о томе излагао. 
 
 Опт. Жељко Тојага: Добро. А која је точно разлика када он 
одлучује да скреће у десну траку?  
 
 Председник већа: И то је одговорио. 
 
 Опт. Жељко Тојага: Ја се извињавам. Ја онда више не бих имао 
питања. Дозволите ми да се вратим. 
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 Председник већа: Можете да се вратите на место.  
 

Да ли се још неко од оптужених јавља за реч, да постави питање 
сведоку сараднику?  

 
Нико се више од оптужених не јавља за реч.  
 
За реч се јавља бранилац Нинослава Констатиновића адв. Оливера 

Ђорђевић, изволите. 
 
 Адв. Оливера Ђорђевић:  Ја ћу само једно питање које се 
наметнуло па морам у току сведочења сведока сарадника па морам да 
поставим. Да ли могу непосредно да му поставим ? 
 
 Председник већа: Можете непосредно. 
 
 Адв. Оливера Ђорђевић: Рекли сте да Вам је оптужени Милорад 
Улемек писмено преко адвоката поручио да Нинослава 
Константиновића оптужите за још неко убиство. Да ли можете само 
прецизније да кажете о којим убиствима је реч? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Не, нисам рекао за још 
неко убиство, да је Нинослав Констатиновић учествовао у убиству 
покојног премијера и да је још гро других убистава он извршио још са 
неким људима. Тако ми је поручио.  
 
 Адв. Оливера Ђорђевић: А прецизније , о којим убиствима се 
ради?  
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Па значи нисмо причали о 
томе, само ми је тако поручено, да они иду на то и да ћу добити даља 
упутства шта они планирају.  
 
 Председник већа: Да ли има још неко питање за сведока 
сарадника? 
 

 Молим Вас, Никола да покажете ову слику фотографију.  
 
Нека изађе Звездан Јовановић оптужени за микрофон овде, да га 

чујемо пошто је тражио да се покаже фотографија.  
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Приказује се фотографија број 14 , ради се о малој калибарској 
пушци која је била показана сведоку сараднику приликом слободног 
излагања , изволите да чујем сада питање да видимо. 
  
 Опт.Звездан Јовановић: Само да ми прецизира и како окрећао, 
како он каже, окрећао, штеловао. 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Ја немам слику овде 
предамном.  
 
 Председник већа: Ајдете, приђите, нека Вам укључе то. 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Да Ви сте окрећали овај 
горњи део, где се овај кругић налази горе , када сте гледали кроз оптику 
тај горњи део сте окрећали. 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Председавајућа, ја бих молио ако може 
да тамо покаже тачно прстом који кружић. 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Овај горе део. 
 
 Опт.Звездан Јовановић: У реду. Захваљујем.  
 
 Председник већа: Има ли још неко да искористи право на питање 
с обзиром да је приказана фотографија?  
 

Нико се не јавља за реч.  
 
Да ли има још питања за сведока сарадника?  
 
Нема питања за сведока сарадника.  
 
Председник већа доноси 

 
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 
 
  Прекида се главни претрес и одређује пауза у трајању од 30 
минута.  
 

 
 

НАСТАВАК ГЛАВНОГ ПРЕТРЕСА 
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Председник већа:  Имате ли још нешто можда да кажете што 

нисте рекли? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Немам. Вама сам рекао 

све. 
 
Председник већа:  Добро.  
 
Веће је донело по службеној дужности  
 

 
Р Е Ш Е Њ Е 

 
 
Да се изврши радња доказивања суочењем између сведока 

сарадника Дејана Миленковића, окривљеног Звездана Јовановића, 
окривљеног Улемек Милорада и окривљеног Тојага Жељка. 

 
Председник већа:  Молим вас нека изађе окривљени Улемек. 
 
Пошто су различите садржине одбране опт. Улемека који је 

негирао учешће у извршењу кривичних дела која му се оптужницом 
стављају на терет, а имали смо прилику да чујемо сведока сарадника ова 
три дана све оно о чему је говорио, посебно на околности онога ко је 
организовао извршење атентата на Председника Владе др. Зорана 
Ђинђића када је сведок сарадник тврдио да је чуо за тај план на 
клупицама на Новом Београду, па затим за постојање плана А, Б, Ц, који 
су били задаци, боравак оптуженог Милорада Улемека по становима, 
долазак сведока сарадника до његове куће, уосталом чули сте 
окривљени Улемек шта је говорио све сведок сарадник, па молим вас да 
се суочите. Окрените се један другом, гледајте се у лице. Е тако. Па 
реците сада шта имате. 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ја остајем при свему што 

сам рекао. 
 
Опт. Милорад Улемек: И то је све што имате да кажете? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Па, углавном сам рекао 

истину. 
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Опт. Милорад Улемек:  Па то што сте ви научили ту вашу 
песмицу и што сте постали проститутка тужилаштва то је ваш проблем. 
Ја вас разумем. Али све те ваше тврдње које сте ви изнели, ја бих волео 
да кажете овде када сам ја вама лично рекао било шта у вези са 
организовањем атентата на пок. Премијера? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Причали сте на клупицама 

где сам и ја био присутан да се иде до краја да се убије пок. Премијер, за 
планове А, Б, Ц. Значи остајем при томе јер сам присуствовао вашем 
разговору и пок. Душана Спасојевића. За ова два плана за трафо станицу 
и дизање железничког моста у ваздух.  

 
Опт. Милорад Улемек:  Миленковићу, мени је јасно да се ви овде 

борите за то што се борите. Али ја овде вама одговорно тврдим ни ви, 
нити један члан или припадник тог Земунског клана како ви себе 
називате никада није присуствовао ниједном једином разговору између 
мене и пок. Душана Спасојевића и ви то добро знате. Према томе, то 
што ви овде причате вашу причу, то је ваш проблем. А ако је то тако као 
што ви тврдите пошто сте ви рекли у оном првом вашем обраћању и 
изласку пред овим судом да ћете поднети некакве материјалне доказе. Ја 
бих вас замолио онда да све доказе које имате представите овом суду, а 
који су везани за ово дело за шта сам ја овде оптужен да их изнесете 
пред овим судом. А не да причате ту вашу причицу коју сте прочитали 
из транскрипта. Толико само имам да вам кажем. И рећи ћу вам још 
једну ствар. С обзиром да сте ви у целу ову причу ушли тако како сте 
ушли, ја ћу само да вам кажем једну ствар, без обзира како се ово 
завршило овај претрес и каква буде пресуда на крају, ја ћу пре да 
одлежим 40 година у затвору, као частан човек, него што би провео 
један дан на тој вашој љигавој слободи. Само толико имам да вам кажем.  

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: А шта сам ја то за вас то 

лажно рекао? 
 
Председник већа:  То није био предмет суочења оптужени. Ви сте 

требали да се осврнете на исказ сведока саардника, на оно што је спорно, 
што је он рекао, а не да причате о томе. Он је сам бирао како ће да 
проводи свој живот. То је његова ствар.  

 
Опт. Милорад Улемек:  Судија, ја нисам, не знам како је ово 

схваћено. То је мој лични став ово што сам ја рекао овде сведоку 
сараднику. А што се тиче околности на које се ми овде суочавамо, па ја 
немам шта са њим да се овде суочавам пошто он очигледно овде је 
научио своју песмицу напамет како га је инструисао тужилац пред којим 
је давао изјаву. Значи суочавати се са неким ко овде гази преко мртвих 
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да би се докопао слободе, тако како он жели да се докопа, мислим да је 
то заиста сувишно и суочавати се са неким ко је своје исказе вежбао из 
транскрипата и вежбао ово суочавање пред огледалом, мислим да то 
стварно нема смисла што се мене тиче, а ви ако мислите другачије... 

 
Председник већа:  Добро. Имате ли ви нешто Дејане да кажете? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Имам. Да питам Легију да 

ли би одговарало вама да сам прихватио оно што сте ви тражили од 
мене, да ли би тада био поштен и... 

 
Опт. Милорад Улемек:  Не. Ја од вас никада нисам ништа 

тражио. И то ви добро знате. Да сам тражио ја бих то тражио на 
другачији начин, а не тако како сте ви овде представили. Према томе 
немате ви мене шта да питате овде.  

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ништа. Остајем при свему 

што сам рекао. 
 
Опт. Милорад Улемек:  Добро је да остајете.  
 
Председник већа:  Добро. Суочење је завршено.  
 
Нека изађе окривљени Звездан Јовановић.  
 
Погледајте се очи у очи. Чули сте Јовановићу исказ овог сведока у 

протекла три, четири дана. Чули сте шта је сведок рекао о томе да сте се 
ви налазили у Гепратовој улици, да сте ви пуцали у пок. Премијера др. 
Зорана Ђинђића, затим да вас је видео у стану «Десетка» пре покушаја 
атентата на «Лимесу», да вас је видео више пута у више наврата у тим 
догађајима, да сте учествовали у разговору око пушке, око зоља. Сада 
изволите и реците шта имате. 

 
Опт. Звездан Јовановић:   Дејан Миленковић, ово је лаж, 

апсолутна лаж, све ово што је изјавио у вези мене. Ти добро знаш да је 
то лаж.  

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: То није лаж. Стојим иза 

свега, и за вас што сам рекао. Звездане знате где смо се виђали. За друго 
вас ништа нисам оптужио. Знате једино рекао сам праву истину где сам 
био са вама, у ком стану. За вас ништа нисам измислио. Рекао сам само 
истину и за вас и за све друге. 
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Опт. Звездан Јовановић:   Миленковићу, лажете. Лажете и ви 
знате да је лаж. Ја овде немам намеру да држим предавање из тактике ни 
теби ни овом твом заштитнику да би ти појаснио шта је то заседа, шта је 
то кореанка, шта је то зоља. И ово што сте осмислили ти и овај твој 
заштитник, да представите овом већу као добро осмишљен план, акција 
код хале «Лимес» је обична будалаштина неко ко нема елементарна 
знања и познавања тактике. Ти знаш да је лаж као што знаш да никада са 
мном нигде ниси седео, нити смо ја и ти икада причали. Ти можеш да се 
везујеш и да причаш шта хоћеш и ти и овај Пријић ћете ускоро морати 
да се суочите са истином и са доказима. То сада што причаш овде ја тебе 
разумем, покушаваш да спасеш ту своју бедну кожу. Ја теби не замерам. 
Замерам вам заједно што нисте научили мало боље да лажете. Толико. И 
то око Гепратове и суда, то је апсолутна лаж дечко да сам ја тај тип и да 
сам учествовао у свему томе, да сам полудео. Па не би прошао Џорџ 
Буш са свом оном својом свитом, а не Премијер са овим момчићима из 
обезбеђења. И ви то сви добро знате. То зна Пријић зато и покушава да 
са оваквим, са тобом и са теби сличним да се извуче из овога што је 
урадио.  

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Кажите ми један разлог 

због чега бих ја вас оптужио лажно да нисте учествовали? 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Због чега би ме оптужио лажно? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Па јеси ли ти свестан до сада колико 

си шта лагао кроз сав тај свој живот? Јеси ли свестан да више личиш на 
кишну глисту него на човека. 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Звеки пред Богом сам чист 

да никога од вас нисам лажно оптужио. Ти то добро врло знаш. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Немој спомињати Бога овде. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Значи немам разлога да те 

оптужим лажно ни тебе, ни некога другога. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Немој спомињати Бога овде бедниче 

један. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Можете ви да вређате али 

другог аргумента немате. 
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Председник већа:  Не може да вређа нико никога у судници. 
Молим вас.  

 
Опт. Звездан Јовановић:   Лажеш Дејане Миленковићу као пас. 
 
Председник већа:  Суочење је завршено. 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Молим? 
 
Председник већа:  Завршено је. Имате ли нешто посебно да 

питате? 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Да га питам? 
 
Председник већа:  Сведока да му кажете нешто? 
 
Опт. Звездан Јовановић:   Не. Сем да је лажов и да ће ускоро 

морати да се суочи са истином. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Је ли ви мислите да нисте 

преварени у свему овоме што сте убили пок. Премијера? 
 
Опт. Звездан Јовановић:  Дечко, пусти ту твоју песмицу. Дечко 

ја ти говорим, а лажеш и лажеш и лагао си и ускоро ћеш се састати да 
ћеш морати да се суочиш са истином и ти и овај твој заштитник. Тај ту.  

 
Председник већа:  Суочење је завршено. Оптуженог Јовановића 

вратите на клупу. 
 
Нека изађе оптужени Тојага Жељко. 
 
Погледајте се у очи. Тојага ви сте слушали ова три, четири дана 

сведока Дејана Миленковића. Чули сте шта је рекао о вама и о вашем 
учешћу код хале «Лимес», о моменту када вас је упознао, у којим 
приликама, где вас је видео. 

 
Опт. Тојага Жељко:  Хоћете ли да поновите то, када и где смо се 

ми видели? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Све сам вам рекао где смо 

се видели. 
 
Опт. Тојага Жељко:  Ајде понови. 
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: По оним становима. Знаш 
сам ти Тојага да ништа о вама нисам измислио. Где смо се виђали, то 
сам рекао, шта смо причали и стојим иза свега тога. 

 
Опт. Тојага Жељко:  Ја ти верујем. Сада ти лепо објасни када смо 

се видели, где смо се видели? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ја сам то објаснио могу 

ако хоћете поново да вам поновим. 
 
Опт. Тојага Жељко:  Да. Желим. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: У стану када се пок. 

Премијер вратио са Копаоника. Ту смо се видели.  
 
Опт. Тојага Жељко:  Добро. 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Такође смо се видели дан 

пре него што ће пок. Премијер да крене за Бања Луку када смо се 
договарали... 

 
Опт. Тојага Жељко:  Где смо се видели? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Такође у истом стану 

«Десетка». Знате да смо коментарисали да сам вас питао и за камион и за 
зољу како реагује, објаснили сте ми све. Питали сте ме за цераду. Стојим 
иза свега тога. Ја за друго за вас ништа нисам рекао, нити сте учестовали 
у неким другим кривичним делима. Што се тиче убиства Премијера то 
оно што сам рекао за вас то је истина и стојим иза тога свега. 

 
Опт. Тојага Жељко:  Поштено. Ко је све био присутан ту? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Рекао сам вам пок. Миле 

Луковић Кум, пок. Душан Спасојевић, Звездан Јовановић, Милош 
Симовић, Душан Крсмановић, и нисам сигуран да ли је Аца Симовић 
био присутан. 

 
Опт. Тојага Жељко:  Шта бих те још могао паметно питати. А 

шта те паметно може човек питати. Ја кажем да се ја и ти никада нигде 
нисмо видели и пошто си толико овај да не кажем ситан криминалац био 
у Београду да никада ни чуо за тебе нисам.  
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Сведок сарадник Дејан Миленковић: Нисам ни ја вас чуо. Чуо 
сам само из приче. Први пут сам вас видео када се пок. Премијер вратио 
са Копаоника.  

 
Опт. Тојага Жељко:  Не разумем зашто лажете. Да ли сте 

уцењени и од кога сте уцењени да би потврдили оптужницу.  
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Нико ме није уценио. И од 

никога нисам уцењен.  
 
Опт. Тојага Жељко:  А зашто сте баш поновили те ријечи које сте 

нашли у изјавама, а нисте поновили рецимо ниједну ријеч која није у 
изјавама, а што ме оптужница терети? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ја сам рекао оно шта сам 

причао са вама и шта се дешавало.  
 
Опт. Тојага Жељко:  Ти си паметан дечко па добро учиш изгледа. 

Стојиш ли иза твојих ријечи?  
 
Председник већа:  Суочење је завршено. Слушали сте три дана и 

нема потребе више ништа да се прича. Можете да се вратите на 
оптуженичку клупу.  

 
Да ли има неко неки процесни предлог? 
 
Да ли јавна тужба има предлога? 
 
Заменик Специјалног тужиоца: Ако дозволите ја бих имао још 

пар питања као што сам најавио, а из фотодокументације.  
 
Председник већа:  Добро. Изволите.  
 
Заменик Специјалног тужиоца: Интересује ме гаража у 

Милентија Поповића где је пронађен «Ауди 8».  
 
Председник већа:  Не. Рекли сте да имате питања.  
 
Заменик Специјалног тужиоца: Па, онда бих имао питања о том 

оружју које је ту пронађено.  
 
Председник већа:  Која сте рекли улица? Имамо Булевар АВНОЈ-

а 117 и Булевар Михајла Пупина 139. 
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Заменик Специјалног тужиоца:   Михајла Пупина. 
 

 Председник већа: Говорите о аудију «А 8» металик боје. 
 
 Заменик Специјалног тужиоца: То. 
 
 Председник већа: Показује се фотодокументација број КП 
уписника МУП-а 100 број уписа 972/2003 преглед и фотографисање 
лица места, Булевар Михајла Пупина број 119 и Булевар АВНОЈ-а бр. 
117. Изволите понесите да види да ли је то, то.  
 
 Имате ли ви слику сада? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да то је наше возило ауди 
«А 8» сиве металик боје 4,2 кватро који смо користили за убиство.  
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Када сте набавили тај ауто? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тај аутомобил је набављен 
2002. године. Коришћен је за убиство Средоја Шљукића.  
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Покажите молим вас 
Калашњикове који су ту пронађени. 
 
 Председник већа: То ће те тамо у оном раздвојеном предмету, ако 
је само везано за убиство Шљукића. 
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Не, не, не, уопште питам о 
клану. 
 
 Председник већа: Добро.  
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Има једна пушка где се види 
брисано идентификациони подаци, ево је. 
 
 Председник већа: Показује се фотографија број 15 из наведеног 
албума. 
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Питам да ли је то ваш рад? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте.  
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Чиме сте то урадили? 
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 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Брусилицом.  
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Око тога више немам питања. 
Ако би дозволили судија стан Николаја Гогоља и стан у Војводе Степе 
бр. 259, ако дозволите, ако имате времена имао бих два питања? 
 
 Председник већа: А, на које околности би ви поставили питања, 
прво да чујемо.  
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Да препозна унутрашњост стана 
и предмете који су у стану. Ако дозволите.  
 
 Председник већа: Може. Ви сада хоћете да му покажемо 
фотодокументацију, је ли тако? 
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Да, да препозна стан.  
 
 Председник већа: Добро. Кажите.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: За време извођења доказа читањем 
и увидом у све извештаје вештачења и фотодокументацију везану за 
појединачне станове одбрана је ставила примедбе и предложила да се ти 
списи и ти материјални докази издвоје из списа, због тога што нису 
прибављени на начин како је то законом предвиђено. 
 
 Председник већа: Добро. То ћете моћи да ставите примедбу и 
касније пошто је то било у оном... 
 
 Адв.Слободан Миливојевић: И није донета одлука. 
 
 Председник већа: Није.  
 
 Адв. Слободан Миливојевић: У том правцу сам хтео само да 
подсетим, а ви ћете наравно донети како ви одлучите.  
 
 Председник већа: Показује се сведоку фотодокументација број 
КТ.уписника шифра ОУП-а 100, број уписника 955/2003. Покажите па 
да видимо да ли сведок може да се изјасни о чему се ради. Препознајете 
ли ову зграду? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Само са друге стране. 
То је у Војводе Степе, где сам боравио у стану. 
 
 Председник већа: На ком спрату се налазио тај стан? 
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 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Ја мислим да је на VI 
спату, али нисам сигуран.  
 
 Председник већа: Добро. Крените даље. Да ли препознајете ово? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић:  Да. То је дневни боравак, 
ту сам боравио у стану са покојним Душаном Спасојевићем. 
 
 Председник већа: У Војводе Степе? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да.  
 
 Председник већа: Имате ли нешто конкретно на тим 
фотодокументацијама да прикажемо? 
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Само једну фотографију да 
наиђемо на њу. 
 
 Председник већа: Хоћете нам рећи шта је на тој фотографији? 
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Флаша неког алкохола, вина. 
 
 Председник већа: Алкохола? 
 
 Заменик Специјалног тужиоца: То је вино. 
 
 Председник већа: Ајте даље.  
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Мислим да је то у другом 
стану било.  
 
 Председник већа: Крените даље. Препознајете ли ове новине где 
су се налазиле? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да. Јесте. Са леве стране 
купатило, ако се гледа овако право је дневна соба.  
 
 Председник већа: Можете ли да нам објасните ово А, Б и Ц на 
улазу из овог ходника, шта значи ово улаз у А и Б? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: То није било док смо ми 
боравили.  
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 Председник већа: Нису биле ознаке? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не.  
 
 Председник већа: Лево и десно врата? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не.  
 
 Председник већа: Да ли сте ме разумели, када уђете у ходник, 
лева и десна врата где воде? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да.  
 
 Председник већа: У које просторије? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: А, ви ме питате шта је то, 
аха, овако колико се ја сећам, када се уђе овако право то је дневна соба, 
овде где је А, са леве стране је веце, а Б је исто једна мала собица.  
 
 Председник већа: Добро. Даље. А, ово је ли препознајете. 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да то је купатило.  
 
 Председник већа: Даље. Било би боље тужиоче да сте нам рекли 
број фотографије да не гледамо све. Даље.  
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Ево тај сат. Мислим да имате 
следећу фотографију где је јасније.  
 
 Председник већа: Само да констатујемо коју смо фотографију 
показали. Фотографија број 21 из збирке фотографија. Даље. 
Фотографија број 22 сат «Ролекс».  
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Питање је да ли препознајете тај 
часовник? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: То је сат од покојног 
Милета Луковића-Кума, њему је покојни Душан Спасојевић поклонио 
тај сат. 
 
 Заменик Специјалног тужиоца: Ја више немам питања.  
 
 Председник већа: Добро. Показује се фотографија ознака КТ 
уписника 109 265/2003 почећемо од фотографије 3456 па даље.   
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 Да ли вам ове слике нешто говоре? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Овде се види овај кревет. 
То је улаз у спаваћу собу, право се у њу улази како се уђе на улазна 
врата. 
 
 Председник већа: У којој улици? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: То је на Бановом брду 
стан, колико се сећам у Николаја Гогоља. 
 
 Председник већа: Добро. Даље. Фотографија 10. Даље.  
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: То је такође дневни 
боравак.  
 
 Председник већа: Овде већ пише ознака свега и свачега. Ајмо 
даље, прелистајте да нађемо ту флашу са алкохолом.  Ево фотографија 
18. 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте ово је вино које нам 
је Пејаковић Саша куповао. Тада му је покојни Душан тражио да му 
купи, пило му се вино. Он је ишао у продавницу.  
 
 Председник већа: Имате ли предлог још неку фотографију да 
покажемо. Ево имате и овамо. То је то.  
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Да.  
 
 Председник већа: Фотографија број 19 и фотографија број 20. 
 
 Заменик Специјалног тужиоца: На ком је спрату овај стан? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ја сада не могу да се сетим 
тачно на ком је спрату.  
 
 Председник већа: Завршено показивање фотографија. Да ли има 
још неко неки предлог, пуномоћник оштећеног др Зорана Ђинђића, адв. 
Срђа Поповић, изволите.  
 
 Адв.Срђа Поповић: Не знам да ли је ово тренутак, ја бих имао 
примедбу.  
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 Председник већа: Шта? 
 
 Адв.Срђа Поповић: Имам примедбу.  
 
 Председник већа: Примедбе ћемо касније. Ево има пуномоћник 
оштећеног Веруовића, изволите.  
 
 Адв.Божа Прелевић: Ја имам предлог да се изврши суочење 
између овде сведока сарадника и оштећеног Милана Веруовића и 
сведока Александра Бједића, на околности догађаја код хале Лимес.  
 
 Председник већа: Добро. Изволите. Бранилац опт. Улемека.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Ја сам схватио да треба да сачекамо 
још за истицање примедби, па имам питања.  
 
 Председник већа: Примедбе ћемо посебно на исказ сведока.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Тако сам и схватио. Сада имам 
питања.  
 
 Председник већа: Да ли имате неки процесни предлог у смислу 
да нешто треба посебно извести док је сведок сарадник ту? 
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Не хвала. Имам питања за сведока 
сарадника.  
 
 Председник већа: Изволите.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Непосредно пре него што сте 
напустили Мељак да ли је између Душана покојног и Милета или између 
њих двојице и вас или између њих двојице и било кога било туче? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Да ли се неко тукао? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не. Туче није било. Било 
је свађе између њих двојице, јер један дан док је ту био неки балон са 
ракијом, па се покојни Миле Луковић-Кум попио мало више ракије, али 
туче није било. Било је само препирки.  
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 Адв.Слободан Миливојевић: Добро. Након што сте ви искочили 
кроз прозор, да ли сте приметили било какве модрице на лицу Душана 
Спасојевића и Луковић Милета? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Нисам приметио.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Када сте први пут видели 
фотографије на којима је приказано да су Душан Спасојевић и Луковић 
Миле убијени? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Први пут сам видео у 
новинама.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Да ли сте тада уочили нешто на тим 
фотографијама што одудара од онога што ви знате? 
 
 Председник већа: Забрањује се одговор на питање сведоку 
сараднику, зато што то нема везе са овим нашим предметом. То ћете 
кроз истрагу колега у другом предмету.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Председниче ја се извињавам 
заиста покушаћу да вас уверим да је моје питање на месту, јер је врло 
кратко, ово последње питање. Ми смо суочени са једним великим 
проблемом да је и поред тога што је кривична пријава против НН 
извршиоца поднета пре можда има и 3 године, да се са тим поступком 
предкривичним застало и да се у току тог поступка није учинило ништа. 
Између осталог убиство Душана Спасојевића и Луковић Милета је 
убиство сведока који би могли до битног да расветле овај догађај... 
 
 Председник већа: Слажем се, али мислим да је ствар сада тог 
поступка. Слажем се, да може можда сведок да помогне у том поступку.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Да ли ће те ми дозволити још једно 
питање и крај приче? 
 
 Председник већа: Изволите.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Да ли сте на фотографијама уочили 
оружје које нису имали ни Душан Спасојевић, ни Луковић Миле, пре 
тога? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: У новинама? 
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Да.  
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 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесам.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Можете рећи које? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Колико се ја сећам то је 
Калашњиков неки на фотографијама је био.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Да ли је била и бомба? 
 
 Сведок сарадник Дејан Миленковић: Јесте.  
 
 Адв.Слободан Миливојевић: Хвала лепо.  
 
 Председник већа: Да ли још неко нешто има? 
 

Адв.Ненад Вукасовић: Да ли је рекао сведок када смо гледали 
фотографију 22, да је то сат Милета Луковића Кума? Да ли сам добро 
чуо? 

 
Председник већа: Јесте. 
 
Адв.Ненад Вукасовић:  Ништа више. Немам питања, само сам 

хтео то. Хвала. 
 
Председник већа: Оптужени Звездан Јовановић се јавља за реч. 

Имате ли неки предлог Јовановићу? Са питањима смо завршили мало 
пре, хајде изволите да видимо шта хоћете. 

 
Опт.Звездан Јовановић: Председавајући, ја бих вас замолио 

обзиром да је постављено питање после суочавања и да је овај сведок 
дао неке одговоре, ја бих замолио да ми омогућите да поставим још нека 
питања везано управо за ово о чему је Јован Пријић... 

 
Председник већа: Хајде, изволите, питајте. 
 
Опт.Звездан Јовановић: Пре свега, када је идентификовао ову 

пушку којој је наводно скинуо број, сада ме интересује колико је овај 
сведок пушака, односно са колико пушака је скинуо број брусилицом 
или чиме већ? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Значи скинуо сам са доста 

калашњикова, значи са негде око двадесет, тридесет калашњикова сам 
обрусио бројеве. 
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Опт.Звездан Јовановић: Интересује ме по чему сте управо ову 

пушку идентификовали? По чему? Шта је то карактеристично на њој по 
чему сте је запамтили и знате да сте ви са ње скинули број? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Зато што сте видели да 

има рисова од брусилице и препознао сам како сам брусио ту то оружје. 
 
Опт.Звездан Јовановић: Молим вас објасните ми која је разлика 

да неко други обруси број и ви? По чему то тачно знате? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Зато што је то оружје било 

код мене и онда сам га ја из Сурчина пренео код Повића и одатле смо то 
оружје користили за убиства. 

 
Опт.Звездан Јовановић: Господине пустите ту причу, мене 

интересује конкретно, конкретно ми одговорите, ову пушку по чему сте 
тачно препознали да сте ви са ње обрусили број? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Зато што знам да је то 

одружје, одакле је, и када смо га користили за убиства пребацили у 
гаражу и ја сам возио то возило. 

 
Опт.Звездан Јовановић: Откуд знате да није сликано нека друга 

пушка, да је неко други скидао, откуд, по чему познајете? Само ми то 
објасните. 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Зато што сам видео и 

фантомке које смо користили и зоље и аутомобил сам препознао који 
смо користили за убиства. 

 
Опт.Звездан Јовановић: Очигледно да овај сведок одбија 

одговор. У реду је. Председавајући, ја бих вас молио, када сте 
показивали ове слике Војводе Степе и да је наводно, да ли сам ја добро 
разумео да је овај сведок препознао Национал? 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Шта сам препознао? 
 
Опт.Звездан Јовановић: Национал. Када вас је питао овај да ли 

препознајете да ли је Национал био ту? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не, ја сам рекао да су биле 

новине, само да су читали новине у стану. 
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Председник већа: Само је рекао – новине. 
 
Опт.Звездан Јовановић: Добро. Председавајући, ја бих молио 

само да Јован Пријић разјасни да ли је то стан у коме је наводно нађен 
мој онај чувени отисак? Да ми се објасни да ли је то тај стан, само то, 
ништа друго. 

 
Председник већа: Да, да. 
 
Опт.Звездан Јовановић: Јесте. Председавајући, ја бих вас молио 

да подсетимо овог сведока да је он у свом исказу рекао да не зна у којем 
сам стану боравио и да је рекао да у том стану су послали Миладина 
Сувајџића и да он није био након тога у том стану. 

 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Ја сам био у том стану и 

тада сам се задњи пут видео са вама у овај стан који смо гледали у 
Војводе Степе, када сам изашао из Централног затвора. 

 
Опт.Звездан Јовановић: Одлично. Да ли знате од ког датума су 

те новине које сте ви видели тамо? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Не, ја нисам рекао да знам, 

знам само да смо читали новине и да је било новина у стану. 
 
Опт.Звездан Јовановић: Кад сте ви задњи пут били у том стану? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Рекао сам, 08-ми на 

09.март сам напустио тај стан. 
 
Опт.Звездан Јовановић: 08. на 09.март? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Тако је. 
 
Опт.Звездан Јовановић: Да ли знате да у «Националу» пише од 

13.марта. Значи да тај «Национал» нисте видели. 
 
Председник већа: Није се изјашњавао о датуму новина. 
 
Опт.Звездан Јовановић: Али ми знамо..., да ли сте тај баш 

«Национал» ви видели ту? 
 
Сведок сарадник Дејан Миленковић: Како сам ја могао да 

видим тај «Национал» када сам напустио стан. Ако ви кажете да је датум 
тај 12., 13. Ја сам рекао да смо читали новине само. 

OK 01
71



 78

 
Председник већа: Добро. Имали смо предлог пуномоћника 

оштећеног Веруовића, да ли има још неко неки предлог? Изволите 
колега. 

 
Адв.Крсто Бобот: Ја се придружујем процесном предлогу колеге 

Боже Прелевића и проширио бих га, значи да се изврши суочење између 
сведока сарадника и свих припадника обезбеђења покојног Премијара 
који су учествовали у догађају код хале Лимес, због тога, могу и да 
образложим, што постоји драстична разлика између описа догађаја 
њиховог и описа који је дао сведок сарадник у погледу кретања камиона, 
избегавања камиона од стране возача и то не у неким детаљима, него у 
погледу тога да ли га је возач обишао са леве или са десне стране и у 
погледу тога да ли је сведок сарадник код себе имао документа, тј. 
возачку дозволу или није имао никаква документа. Хвала. 

 
Председник већа: Добро. Да ли има још неко неки предлог? 
 
Адв.Ненад Вукасовић:  Ја немам конкретан предлог, него бих 

само хтео да кажем, мислим да је исправно да се као бранилац Звездана 
Јовановића, поготову што га је сведок сарадник лоцирао на позицији код 
хале Лимес, да се придружујем овоме, а мислим да неких нових 
предлога у том смислу и нема док не расчистимо ово. Хвала. 

 
Председник већа: Других предлога нема? 

 Након већања и гласања, веће је донело 
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е 
 

ОДБИЈА СЕ предлог пуномоћника оштећеног Милана 
Веруовича, адв.Боже Прелевића да се изведе процесна радња 
доказивања суочењем између до сада саслушаних сведока Милана 
Веруовића, Миладина Веруовића, Саше Бјелића, као и предлог браниоца 
опт.Саше Пејаковића и Жељка Тојаге адв.Крсте Бобота да се обави 
суочење између свих осталих сведока из пратње Премијера др Зорана 
Ђинђића, а на околности описивања ситуације која је непосредно 
претходила наиласку колоне Премијера и начину кретања возила 
сведока сарадника. 

 
О  б  р  а  з  л  о  ж  е  њ  е 

 
Веће сматра да ће на крају доказног поступка оценом свих 

изведених доказа и исказа сведока, а имајући у виду и исказ сведока 
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сарадника одлучити који је од тих исказа тачан и на који начин се 
догађај одиграо. Веће схвата да је одбрана имала намеру да изврши 
проверу кредибилитета сведока сарадника, али и то ће бити ствар оцене 
суда да ли је сведок сарадник у том делу говорио истину или су то 
говорили други сведоци, очевици догађаја. 

 
Има ли још неко нешто да предложи и примети?  
 
Нема нико ништа.  
 
Отпушта се сведок сарадник Дејан Миленковић. Можете да идете, 

до виђења.  
 
Има ли неко нешто да примети на исказ сведока сарадника?  
 
Заменик Специјалног тужиоца да ли има нешто да примети?  
 
Пријићу, да ли ме чујете? Онда реците. Питам да ли имате нешто 

да приметите, онда сте као и све остале стране дужни да одговорите, а не 
да седите, не можете тако заиста. Нисам вас чула, јесте ли одговорили? 

 
Заменик Специјалног тужиоца: Немам. 
 
Председник већа: Добро, хвала, седите.  
 
Пуномоћници оштећених да ли имају примедби?  
 
Констатујем да пуномоћници оштећене породице др Зорана 

Ђинђића немају примедби.  
 
Изволите, адвокат Срђан Поповић. 
 
Адв.Срђан Поповић: Ја немам уствари примедбу на онај део 

исказа овог сведока где он говори о самом механизму атентата и 
покушаја атентата. Не знам колико он нечег новог је дао, али немам 
примедбе у том делу. Имам примедбу на онај део његовог исказа где он 
покушава да нам да политичку позадину овог кривичног дела. Ја мислим 
да је у том делу његов исказ неуверљив, нелогичан, противуречан, чак и 
наиван и мислим да се он у том делу исказа бави исконструисаним 
објашњењима, оценама и да се бави политичким адвокатисањем. 
Посебно бих само још једну околност, ја ћу то образложити када дође 
време током поступка будите сигурни врло детаљно, али сада бих само 
још скренуо пажњу на једну необичну околност. Ово је сведок које су 
људи који су га боље познавали од нас неколико пута нудили да из 
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политичких разлога лажно оптужи Буху за убиство Гавриловића, Зорана 
Ђинђића за шверц дроге, Владимира Поповића и Чедомира Јовановића 
за учешће у атентату. То ваљда треба исто нешто да нам каже. Ето, само 
толико. 

 
Председник већа: Пуномоћник оштећеног Милана Веруовића. 
 
Адв.Божа Прелевић: Ја бих само хтео укратко да кажем да је мој 

штићеник или оштећени Милан Веруовић, а поред покојног Премијера 
једини који је добио метак. Нема ни једног разлога да лаже. То је једини 
човек коме је за време овог поступка два пута веома, веома опасно 
прећено због чега је добио обезбеђење, не видим ни један разлог да два 
најповерљивија човека пок.Премијара Ђинђића имају икаквог разлога да 
пре три године говоре неистину код хале Лимес. 

 
Председник већа: О коме то говорите? 
 
Адв.Божа Прелевић: Говорим о Милану Веруовићу и Александру 

Бјелићу. То су људи који се никада нису одвајали од пок.Премијера и у 
које је пок.Премијер имао поверење у смислу људи који га возе и 
обезбеђују. У том смислу мислим да овде сведок сарадник који је неке 
ствари и рекао, које бацају мало више светлости на сам догађај, не 
мислим да је то било онда лажно сведочење, мислим да он лично не 
заслужује статус сведока сарадника, обзиром у чему је учествовао. 
Хвала. 

 
Председник већа: Констатујем да главни претрес напушта 

адв.Крсто Бобот, бранилац опт.Пејаковић Саше и Тојага Жељка, а у 
наставку главног претреса мењаће га адв.Жељко Грбовић. Главни 
претрес напушта и пуномоћник оштећеног Веруовића адв.Божа 
Прелевић. 

 
За реч се јавља бранилац првооптуженог Милорада Улемека, 

адвокат Слободан Миливојевић. Изволите. 
 
Адв.Слободан Миливојевић: Поштовано веће, моја генерална 

оцена о изјави, односно садржини изјаве овог сведока је да је у питању 
једна тешка деформација истине. Из неког редоследа догађаја у којима је 
он био стицајем околности присутан, извлачио је те догађаје, а онда 
додавао онолико колико је било потребно налогодавцима који су то од 
њега тражили. Он понајвише што је могао да пласира од неистина, то је 
чинио тако што му је Душан Спасојевић рекао, али онда где би 
устребало да на неки начин потврди да је аутентична његова изјава, онда 
је убацивао да је седео и разговарао са Милорадом Улемеком Легијом. 
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Мене једноставно и имам право на то да закључујем, на ово ме наводи и 
чињеница да је садржина његове изјаве очигледно еволуирала, па чак и 
доживела револуцију у смислу сазнања од дана када је њему првобитно 
одбијен статус сведока решењем овог истог суда, па је након тога после 
више разговора са замеником Специјалног тужиоца он очигледно 
обогатио своје знање и сазнање тако што, по мом дубоком убеђењу, му 
је сервирано оно што је било неопходно да се искаже, како би се 
подржала оптужница и тек тада он добија статус сведока срадника. 
Управо из ових разлога, а очигледно да је све било усмерено на 
компромитацију и мог брањеника, па и мене, па и наравно супруге мог 
брањеника, та компромитација је била најпре што се мене тиче, осећам 
је и очекујем да су покушали да ме елиминишу као браниоца из овог 
поступка, али нека буду убеђени они и сви остали да ћу сада још жешће 
да браним и да чиним све оно што бранилац треба да чини. Но, да се не 
бих задржавао и да се везујем за себе у смислу тих примедби није то ни 
предмет овог поступка, али то ће бити сигурно предмет неких других 
постуупака у којима ћемо доказивати шта је истина од свега онога што је 
овај овде сведок изговорио. Такође, став браниоца је да, имајући у виду 
да кажем гомилу неистина коју је овај сведок изговорио, имајући у виду 
да је поменуо одређене људе, одређене личности које су се појавиле у 
његовом и само у његовом излагању, у тој његовој деформисаној 
истини, ми смо дужни да покажемо да делови и садржина његове изјаве 
није истинита, па ћемо утолико, а дакле став је одбране, мене као 
браниоца, наравно остављам при том мог брањеника да он сам искаже 
свој став, дакле мене као браниоца да ћу  дефинитивно предлоге у 
смислу доказа на околности истинитости изјаве овог сведока ствити тек 
након изјве окр.Александра Симовића. Толико. Хвала. 

 
Председник већа: За реч се јавља бранилац опт.Звездана 

Јовановића, адв.Ненад Вукасовић. 
 
Адв.Ненад Вукасовић:  Хвала. Ево, управо на крају саслушања 

данас присутног и на крају отпуштеног сведока сарадника Дејана 
Миленковића, није важно значи и предлог, али хвала Богу утврдисмо да 
Звездан Јовановић није лопов и да смо пронашли тај чудни сат Милета 
Луковића. То нам указује на, сећамо се приче овога сведока сарадника 
шта је слушао све око крађе тог сата и Звездана Јовановића. Но, то је 
најмања ствар. Хтео бих само да овом већу скренем пажњу, уз нормално 
дозволу, без икакве претенциозности, а што сте имали тако неких 
разговора па је остало можда недоречено, а то су искази његови, ево 
набројаћу колико, четири, које сам извукао, јер ипак је подоста тога, да 
не оптерећујемо у овим приговорима сада, да не причам сат времена. 
Конкретно, јуче смо расправљали о томе да ли је Звездан Јовановић 
рекао да пушка и не може да прође или у тако неком смислу, дозволите, 
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немојте ме држати за реч, и данас смо чули да је то поновио да Зведан је 
рекао да пушка може и не може да прође, што није тачно. На страни 24 
транскрипта од 23-ћег, ево га овде, Звездан је рекао да је добар и да 
може да прође, али Душану Спасојевићу се није свидео. Говорим само о 
неким контрадикцијама где се сведок сарадник и не сећа шта је причао 
претходни дан. Даље, ево само да вам напоменем, било је речи око 
долазака Чедомира Јовановића код њега лично, дакле код њега, па је ту 
било спорно – јесте рекао, није рекао. Ништа. Ево, стоји нам страна 70. 
транскрипта од 23-ћег, долазак Чеде код Багзија, где је он рекао – 
долазио је код мене у Сурчин. Трећа ствар, да и то... 

 
Председник већа: Колега, ви сада стављате примедбу на исказ 

сведока или понављате оно што је сведок рекао? 
 
Адв.Ненад Вукасовић: Стављам примедбу зато што је тврдио да 

није то никада рекао и да никад код њега није био. У транскрипту стоји. 
Ја само указујем. У том смислу јесу моји приговори, а не сад ја говорим 
шта је он рекао, него само указујем на те стране које сам изабрао, ево 
само та четири дела. Било је речи и о Зорану Недељковићу ако се 
сећамо, па је рекао да он није рекао да је овај заменик него да је 
саветник. Даље. Страна 80-та, па ако је био тако добар са Зораном 
Недељковићем и ако је знао све о њему, а видимо да не зна на који 
начин је Зоран Недељковић отишао из службе и да му је Јовица 
Станишић потписао решење. И тако даље и тако даље, нећу сада, можда 
сте у праву. Генерално стављам примедбу на овај његов исказ, јер што 
би се рекло – овде је питње за шта се уопште ухватити. Ово је једна 
трула јабука коју како год да окренете можете да чистите, једноставно 
сем црва и ништа друго, сем можда оних кошпица, не можете доћи до 
тога. Коначно, ја ћу рећи један свој лични став. Ово је четврти покушај, 
а ја ћу га назвати – четврта чарапа која се навлачи не би ли се спречили 
некакви тешки миристи који проистичу када је у питању чињенично 
стање. Не може ни четврта чарапа, то је овде Дејан Чиленковић, није 
зауставио те мирисе. Ипак, народ каже – морамо ноге прати, а не мењати 
чарапе. Према томе, ни Дејан Багзи, односно Дејан Миленковић, како га 
већ зову, није успео да учини ништа ново, ништа приказано само је 
потврдио оно да је у питању један класичан договор присутног овде 
тужиоца, то је закаснио још једну дубљу елаборацију око тих понуда и 
овај његов исказ једино могу назвати само једним покушајем бацања 
прашине свима нама и он до те мере има тежак мирис, с тиме 
завршавам, да просто разумног човека штипа за очи. Хвала. 

 
Председник већа: Имају реч браниоци Милоша Симовића и 

Александра Симовића, адвокат Желимир Чабрило. 
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Адв.Желимир Чабрило: У најкраће, изузев две околности од 
сведока сарадника Миленковића нисмо чули ни једну једину нову 
околност, али све околности које је изнео интерпретирао је у потпуно 
другачијем светлу него што смо их до сада имали. Ми смо до сада имали 
исказе сведока сарадника, имали смо још неке друге доказе. Он им је дао 
једну потпуно другу димензију. Нећу много елаборирати, него ћу 
покушати да у најкраће то илуструјем. Прва нова околност коју је он 
изнео је та да је пушка која је коришћена за атентат донета негде са југа 
Србије. До сада смо од свих располагали да је та пушка наводно из 
Јединице и тако даље, међутим – не, та је пушка донета негде са југа 
Србије. Тиме је отворена једна дубока контрадикција. Наиме, не види се 
чиме би то Душан Спасојевић могао да уцењује Улемека или Звездана 
Јовановића ако сви они знају да је та пушка донета са југа Србије. 
Бесмислено је уцењивати неком пушком некога ако се зна, нема везе са 
Јединицом. Све дотадашње пушке су уништене, због чега ова није заиста 
није јасно и та контрадикција грубо стоји, ја не знам како ће је суд 
превладати. Друга околност коју смо чули од њега је врло драстична. На 
жалост, она стоји у ваздуху и није ничим разјашњена и не знам како ће 
је ово веће разјаснити. Ради се о томе да је земунски клан располагао 
оружјем великог калибра. Дакле, оружјем које наноси тешке, велике, 
широке ране и оставља те широке ране и на одећи и на телу. Отвара се 
сада цео комплекс питања везан и за трећи хитац и за драстичну разлику 
у повредама на телу председника Ђинђића у односу на Веруовића и тако 
даље, али то је ствар коју ће сада суд ценити. Око питања, око већине 
питања или највећег броја питања које сам ја поставио, ради се о 
питањима која су била устври преписана питња која сте ви чланови већа 
постављали сведоку сараднику Вукојевићу. Ја сам чак претпоставио да 
се ви сећате тих питања, јер ја сам ишао децидирано по вашим питањима 
и та иста питања на познате околности поставио сведоку сараднику 
Миленковићу. На жалост, његови одговори и одговори које имамо од 
сведока садраника Вукојевића су драстично различити. Ја не желим сад 
овде да елаборирам то, али су потпуно, потпуно различити. Ја мислим да 
сте и ви то уочили и то тако стоји. Код таквог чињеничног стања, дакле 
једне, да кажемо драстичне измене свих постојећих до сада околности од 
инцидента код хале Лимес, па свега осталог, почев од тих неких 
околности које су остале да висе у ваздуху потпуно неразјашњене, 
контрадикторне, ја заиста не видим начина како би се његов исказ могао 
користити на било који начин у овом поступку. Примедбе конкретне на 
његов исказ, односно процесне предлоге везане за његов исказ даћемо 
накнадно када будемо давали све предлоге одбране. 

 
Председник већа: Добро, хвала. Бранилац окривљених Симовића, 

адв.Миодраг Рашић. 
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Адв.Миодраг Рашић: Хвала судија. Колега Чабрила је обимно 
изнео наше, хајде да тако назовемо, чињеничне примедбе. Ја ћу га само 
допунити ако ми допустите да заржим вашу пажњу са три до четири 
реченице у погледу правно процесних недостатака које се односе на 
исказ сведока сарадника. Наравно да је суду познат члан 18 став 2 ЗКП-
а, у коме се каже на каквом се исказу не може заснивати судска одлука. 
Мислим да су се стекли услови да и овај исказ тако оцени и то са једног 
разлога процесног недостатка који је претходио данашњем, односно 
сведочењу сведока на главном претресу. Наиме, ради се о томе да се 
исказ, односно овај доказ који је изведен показује као дирекно противан 
члану 6-Д Европске конвенције о људским правима и слободама. Не бих 
сада ја то цитирао, ево овде је предамном. Али, у суштини, подсетићу 
вас, начелно равноправности прибављања доказа и начело 
равноправности странака у претходном поступку квалификације сведока 
да добију уопште овај статус, било је са аспекта Европске конвенције 
битно нарушено. Ево о чему се ради. Странке треба да равноправно 
учествују у поступку, то је начело из те конвенције и постоји једна 
одлука начелног карактера из 1991. године суда у Стразбуру где се каже 
да та равноправност мора постојати у свакој фази поступка и да се не 
сме ни на који начин нарушити. У овој ситуацији, у претходном 
поступку где је сведок, да тако кажем – тако се квалификовао да добије 
тај статус, он је био саслушаван пред судским већем у нејавној седници, 
у присуству тужиоца, у присуству суда и у присуству свог браниоца, без 
присуства окривљених и без присуства бранилаца осталих окривљених. 
Истина је да то у закону пише да та могућност постоји, ја указујем само 
на тај процесни недостатак који је унео процесну неравнотежу. 
Последица тога је да суд располаже оређеним подацима које уредно 
контролише, ја то не пребацујем суду, тужилац такође има тај записник, 
на жалост, ми као браниоци смо у том смислу хендикепирани, да не 
кажем дисквалификовани и зато овај поступак дуго траје и може имати 
неке последице које суд вероватно није ни хтео да се догоде. С тога 
сматрам, да закључим, да се на овом доказу због изнетих разлога не би 
могла заснивати судска одлука. Хвала лепо. 

 
Председник већа: Тако је предвидео Закон о организованом 

криминалу. Бранилац окр.Владимира Милисављевића адв.Драгољуб 
Ђорђевић.  

 
Адв.Драгољуб Ђорђевић: Хвала вам уважена председнице већа и 

цењено веће. Ја ћу врло кратко приговорити у целости исказу сведока 
сарадника Дејана Миленковића из разлога које су моје колеге већ напред 
изнеле, па због тога нећу посебно детаљно у овом тренутку улазити у 
даље елаборирање овога што сам сада рекао. Међутим, као што се то 
ретко дешава, ја ћу овога пута ипак морати да кажем да се у потпуности 
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слажем са делом исказа пуномоћника оштећених, пре свега мога 
уваженог и цењеног колеге Срђе Поповића, везано за, прво, то не 
можемо да избегнемо на жалост, прво због оних изјава у исказу сведока 
сарадника Дејана Миленковића везаних за актуелни и прошли 
политички тренутак, а затим за сам моменат сведочења који се ето 
дешава пред саме изборе... 

 
Председник већа: Колега држите се теме. 
 
Адв.Драгољуб Ђорђевић: И ја бих само због тога желео да немам 

утисак да је сведок инструментализован, то није на адресу суда, према 
томе нећете морати суд да штитите од овога што ја мислим, али је то на 
аресу... 

 
Председник већа: Ја штитим цео поступак колега. Само да вам 

кажем нешто, морам да упаднем у реч заиста. Сведок сарадник, прво сам 
хтела да дам само овако да уђе то у транскрипт за сваки случај на 
примедбу колеге Рашића, да се зна да суд није , Ви сте рекли 
контролисао, али суд није предочавао ни у једном тренутку записнике са 
нејавне седнице када је саслушаван Дејан Миленковић. 
 
 Адв. Миодраг Рашић?: Председнице већа, сачувај Боже да сам ја 
то помислио, био сам присутан али сматрам да се ради , ајде сада ћу 
бити прецизан о менталној контроли  записника. 
 
 Председник већа: Добро, изволите. Сада ћемо да пустимо колегу, 
само немојте колега молим Вас то  да ли има везе са изборима или не, 
Ви знате да ја термине заказујем раније, и да ми нисмо знали у то време 
кад ће бити избори, знате.  
 
 Адв. Драгољуб Ђорђевић: Јасно. Ја сам рекао да то није на 
адресу суда већ унапред али обзиром да суд је овде да суди, а странке су 
овде да раде свој посао а не било им дозвољено можда чак и да 
манипулишу стварношћу и прошлошћу, знате. Нама адвокатима се то 
додуше много чешће ставља на терет али дозволите да је и тужилаштво 
странка у овом поступку. Ја само још хоћу да кажем да у целој овој 
ствари ја не видим због чега је господин Миленковић је уопште добио 
статус сведока сарадника обзриом да сматрам да код чињенице обзиром 
на дела која је признао да је починио , ја лично сматрам да није било 
законских услова да добије статус сведока сарадника мада тај његов 
статус је до краја овог главног претреса, наравно, под знаком питања и 
мислим да он тај статус ничим није заслужио нити чињеница коју је 
представио овом већу у последњих пар дана, а затим и због свега онога 
што пише у закону када се то односи на добијање једног оваквог статуса. 
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Управо због тога ја нећу више ни замарати веће чињеницама које је и 
колега Божа Прелевић врло кратко рекао што се тиче права на добијање 
оваквог статуса и оно што стоји то је моја генерална примедба на његово 
сведочење, јер сматрам да исто не одговара истину и да је на неки начин 
инструментализован као сведок а да не говоримо о ономе што је колега 
Рашић пре мене рекао и што није питање овог суда него питање неких 
међународних институција као што је суд у Стразбуру и томе слично . 
Хвала Вам. 
 
 Председник већа: Права на примедбу има бранилац опт. 
Нинослава Констатиновића , адв. Оливера Ђорђевић. 
 
 Адв. Оливера Ђорђевић: У потпуности стављам примедбе на цео 
његов исказ тако да не бих ништа образлагала посебно. 
 
 Председник већа: Добро. Хвала. Права на примедбе има бранилац 
опт. Сретка Калинића, адв. Александар Ђорђевић. 
 
 Адв. Александар Ђорђевић: Хвала судија. Не бих се понављао у 
односу на ово што су колеге пре мене рекле. Наравно у свему их 
подржавам . Мислим да је мало бесмислена функција одбране када 
имате испред себе сведока сарадника. Сведок сарадник или ће подржати 
оптужницу у принципу свим тим наводима или ће се вратити на 
оптуженичку клупу. При таквом чињеничном односу заиста сваки 
покушај одбране је поприлично бесмислен наравно то је ствар закона, 
није ствар овог већа. Моја примедба је углавном моралне примедбе, јер 
после свега што се дешавало после атентата на пок. премијера, значи 
акција «Сабља» доказа како су прикупљани, три сведока сарадника итд. 
да тужилац предложи да чак и лице које је директно по његовом 
признању покушало атентат на премијера Ђинђића и да оно добије ту 
неку амнестију , аболицију како год хоћете кроз статус сведока 
сарадника да се нпр. ту суди неком возачу Душана Спасојевића или не 
знам ни ја коме, људима који нису ни видели пок. премијера Ђинђића је 
у најмању руку неукусно а мислим нека се свако избори са тим како год 
хоће и мислим и поред свега тога да нам овај сведок апсолутно ништа 
ново није рекао уствари јесте за нека лица и дао неку политичку 
конотацију свему овоме што је и битно за ово дело али ја то разумем ако 
би сада уследила нека акција тужиоца у односу на та лица. Ако је то 
само предложио да он овде каже, а да се не води никакав поступак 
против тих лица , тек је онда све ово бесмислено. Толико. 
 
 Председник већа: Ви сви знате каква је ситуација процесна 
сведока сарадника до краја главног претреса и ко њему може одузети 
статус ако се докаже супротно нешто од онога што мислите. Према томе, 
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тужилац има времена ако нешто буде другачије да другачије и одлучи 
као што је и предлагање некога за сведока сарадника је посао тужиоца а 
одлука се доноси у ситуацији када је већ почео претрес од стране већа 
које суди као што је и овде урађено. Овај сведок је дао исказ прилично 
давно и вероватно да је тужилаштво нешто и радило по том питању. 
Бранилац опт. Душана Крсмановића адв. Марко Вукша, да ли има 
примедби? 
 
 Адв. Марко Вукша: Немам примедби . Хвала. 
 
 Председник већа: За Сашу Пејаковића и Жељка Тојагу адв. 
Жељко Грбовић уместо адв. Крсте Бобота.  
 
 Адв. Жељко Грбовић: Хвала судија. Да сте прихватили предлог 
мојих колега пуномоћника Прелевића и Крста Бобота вероватно овај 
сведок не би имао више тај статус.  
 
 Председник већа: Је ли то цела примедба? 
 
 Адв. Жељко Грбовић: Примедба се односи на следеће: У свему се 
слажем са мојим колегама што су говориле генерално примедба на 
његов исказ, јер он не говори истину. Ја сам јуче уз Ваше опомене 
покушавао да се не крећем редоследом приликом постављања питања , 
нисам ишао сегментом хронологије него сам ишао из једног ресора у 
други и коначно дођосмо до истине. Ви сте тада били члан већа када он 
прича овај сведок о догађају из 1995. у Сурчину, о неком саобраћајном 
удесу. Ви сте то испитивали сведока Вукојевића. Добро се сећате , када 
је сведок Вукојевић причао о томе и он рече:»познајем Безаревића, ја 
сам био у том удесу « Замислите те нелогичности . Застајкивао сам јуче, 
само из једног разлога , сведок сарадник Зоран Вукојевић, сведок 
сарадник Сувајџић, сведок сарадник Багзи, погледајте те разлике, те 
контрадикторности . Он говори о неподобном покушају «Лимеса» , он 
покушава  мог брањеника да ставља у контекст тога и он каже следеће , 
није завршна реч извињавам се, каже: «радио је у обезбеђењу покојног 
премијера, чувао је госпођу Ружицу Ђинђић» . У списима предмета који 
је испред Вас стоји радноправна биографија мог брањеника, никада није 
радио у том периоду који му се ставља на терет , по оптужењу мој 
брањеник је био нераспоређен, нераспоређен. На моје питање, упућено 
Веруовићу он је рекао: «такви нису код нас никад радили». Ја Вас само 
једном молим, ово што је урадио овај сведок покушао је да направи 
конвалидацију оптужења по списима оптужнице и имао је доста времена 
да се спреми јер некада је седео иза оних решетака  довољно времена. 
Али се збунио само у једноме, што ћемо ми покушати да овом већу 
предочимо и оценом доказа да Ви утврдите. Хвала Вам. 
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 Председник већа: Добро, само ради јавности да се зна, сведоци 
сарадници су управо људи који потичу из криминалног миљеа. Нису то 
људи из позоришта и из библиотеке. Ето тако. Да ли се неко од 
оптужених јавља за реч да стави примедбу? За реч се јавља 
првооптужени Милорад Улемек. 
 
 Опт. Милорад Улемек: Госпођо председавајућа, што се тиче 
исказа овог сведока ја могу да кажем иако ћу да ставим примедбе, да сам 
презадовољан. Презадовољан сам његовим исказом из више разлога, 
зато што и нас оптужене овде, изгледа при крају овог процеса погледао 
онај одозго па нам је омогућио да на један веома лаган, чист, 
транспарентан, како се то данас обично каже , начин , утврдимо ко, због 
чега и зашто лаже пред овим већем, био он сведок сарадник, био сведок 
кога је предложило тужилаштво, пуномоћници или одбрана. Изношењем 
исказа односно сведочења овог сведока сарадника мени је данас потпуно 
јасно оно што ми је одувек било јасно а то је да је дефинитивно 
тужилаштво очајно чим је прибегло једном оваквом ангажовању да се 
овом сведоку сараднику да исказ, да овај, статус, извињавам се. Ми овде 
говоримо три ипо године о многим стварима и на крају дође сведок 
сарадник и ја само да наведем, да не би дужио причу , детаље из његовог 
исказа који не знам, по мени, наравно Ви ћете то као суд ценити, али 
који по мени немају никакву логику. Сведок је овде говорио о некаквом 
планирању и покушају атентата на пок. премијера Ђинђића код болнице 
Бањица тако што је требало да се залепи некакав експлозив на магнет 
покојном премијеру на кола. Ја бих то разумео када бих знао да покојни 
премијер иде сам, па се вози таксијем па да тако нешто може да му се 
залепи, али сви ми знамо какво је окружење око себе имао премијер тако 
да мислим да изјава само говори о томе колико овај сведок је покушао 
да спасе свој исказ у коме нам додуше рекао апсолутно ништа ново и 
овде су већ постављена многа питања, због чега је сведок сарадник 
добио тај статус. Да ли ће га он задржати или неће , ја у то нећу уопште 
да улазим нити ме то занима . Али се овде поставља питање, због чега је 
он и на основу чега је добио статус сведока сарадника. Такође имам 
примедбу и одговорно тврдим да је неистина то што је сведок сарадник 
рекао када је говорио о канцеларији у Гепратовој улици која је наводно 
пронађена 8. и 9. марта касније када је описивао шта се дешавало у тој 
канцеларији да су они , а вероватно мислећи на ове људе који су 
стављени у ту оптужницу одлазили тамо сваки дан док нису убили 
премијера . Значи то није тачно јер веома лако може да се утврди где је 
10. и 11. и 12. и 13. и 14. итд . боравио Звездан Јовановић, где сам ја 
боравио и да не дужим даље. Везано за његову причу за Бујановац, 
значи ја одговорно тврдим да Дејан Миленковић-Багзи никада није 
долазио у Бујановац и да никада није носио никакве цигарете и да 
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никада није ручио са начелником тадашње службе Радомиром 
Марковићем. Као прво, Јединица за специјалне операције никада није 
била стационирана у Бујановцу. Никада се није налазила у Бујановцу. То 
је он можда нашао згодну прилику да нађе овај односно, чуо је да је 
јединица тамо боравила па је он ето тако био у Бујановцу, као што је био 
у Кули , носио поруку покојном премијеру, замислите шаљете поруку 
премијеру за време протеста у једној таквој атмосфери и онда дође неки 
Багзи коме дате отворену коверту да свако може да види ту поруку, и 
тако даље, и тако даље. Такође везано за Бујановић, где очигледно није 
научен шта треба да каже, говори ситуацију о томе да је то доносио , 
односио и да је био тамо прва половина 2000. године , односно почетак 
2000. године. Ја бих само овде ставио суду на знање , што може врло 
лако да се провери, да Јединица 2001. године у том првом неком 
кварталу уопште није била у Бујановцу. Јединица је боравила у 
Бујановцу после 5. октобра као што је то познато , када је био онај 
проблем доле и када се улазило у зону безбедности што се дешавало у 
јуну месецу. Ако сви знамо да је почетком 2000. године Радомир 
Марковић био ухапшен и спроведен у Централни затвор онда ми уопште 
није јасно како је Дејан Миленковић могао да руча са њим у Бујановцу. 
Ово је један мали пример који говори о томе да Дејан Миленковић овде 
прича или оно што треба да прича или не знам, ја нећу да улазим у то, ја 
нисам склон томе да овде тврдим, не знам о некаквим мистеријама и 
тако даље . Везано што је Дејан Миленковић говорио за протест, ја овде 
опет морам по ко зна који пут да поновим иако ни тај протест чак није 
уопште ни приближно тема у овом процесу и овом суђењу па се ми опет 
све некако враћамо на њега, ја могу да схватим да неки људи хоће да 
преко тог протеста направе некакву паралелу почетка конфликта између 
не знам мене и премијера, Јединице и целе те екипе која је тада била на 
власти, али ја и дан данас овде одговорно тврдим да Јединица за 
специјалне операције није протестовала ни под чијом директивом , да 
није ниједан криминалац нити иједна криминална или политичка група 
стајала иза ње поготово не Љубиша Буха –Чуме и Душан Спасојевић  а 
ја сам то детаљно објаснио у мом исказу кад сам давао овде онога дана 
када сам се појавио. Ја бих овде вама госпођо председавајућа могао да 
набрајам десетине и десетине примера које сам ја видео у исказу да су 
нетачне и да су нелогичне. Оно што могу да кажем је то да ја схватам да 
је овај сведок покушао у недостатку конкретних чињеница и неких 
нових ствари које би овде изрекао, а које су везане за сам атентат, себе 
да ставим у некакав први план по смислу ето ја сам толико био добар са 
Душаном Спасојевићем и са мном па је не знам присуствовао тим неким 
разговорима, долазио код мене на славу како га је питао тужилац, да ми 
је показивао ордење и то, замислите. Молим вас, не знам одакле му то 
питање. То су можда биле сведокове пусте жеље да дође код мене на 
славу, да му ја покажем ордење и да може да присуствује тим 
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разговорима између мене и пок. Душана Спасојевића али то је остало 
само на тим жељама. Ја овде још што могу да кажем ја нисам износио 
малопре предлоге када сте ви питали је ли има неко још предлога, јер 
сам сматрао односно нисам добро схватио да се ти сви предлози односе 
на одмах и сад. Али ја овде могу да кажем да сада врло просто и 
једноставно можемо да утврдимо без икакве полемике и без икаквог 
замајавања било кога да ли је овај сведок говорио истину или како каже 
господин Срђа Поповић у једном делу је лагао, а у другом делу је 
говорио истину зависи како коме шта одговара. На те околности ја бих 
сада дао неке предлоге о којима суд не мора сада да одлучи већ може о 
њима да одлучи када он сматра да је то потребно, а ти предлози су 
следећи. Да се овде поново саслуша или да се изведе суочавање између 
господина Миленковића и господина Чеде Јовановића. Мислим да не 
морам да говорим које су околности... 
 

Председник већа:  Требало би да кажете на које околности. 
 
Опт. Милорад Улемек: Треба да кажем на које околности? Па, 

ево рећи ћу на које околности. На околности да је Чедомир Јовановић 
тврдио да је један једини пут био у Шилеровој улици када је био протест 
Јединице за специјалне операције да је разговарао са мном. На 
околности да је Чедомир Јовановић рекао значи да никакве апсолутно 
никакве везе није имао са дистрибуцијом наоружања које је заплењено 
из ОУП-а Мајке Јевросиме. На околности да није познавао никога из 
овог Сурчинско-Земунског клана осим како је он то навео Љубише Бухе 
и Душана Спасојевића кога је он како га је упознао и где га је упознао, 
то је он описао у свом исказу који је овде давао, што је нетачно са оним 
што је говорио сведок сарадник да рецимо није био са својом девојком у 
Шилеровој улици. Овде смо чули нешто сасвим супротно. И тако даље. 
Мислим могу ја још да вам набројим, али ово су неки само детаљи. Даље 
да се овде исто тако такође изведе поновно саслушање сведока 
сарадника Љубише Бухе или суочавање са сведоком сарадником 
Миленковић Дејаном због очигледног неслагања у њиховим исказима, а 
ја колико се сећам, а то сам и рекао прошлом председнику већа, ми смо 
овде господина Буху схватили да је он био један угледан привредник 
који је имао жељу да се бори против организованог криминала и који се 
понудио држави да он буде тај који ће да разоткрије комплетан 
организовани криминал у овој држави, а овде смо опет чули неке друге 
ствари. Ја нисам инсистирао због тога што ће вероватно бити о томе 
више речи у оном другом поступку, али сматрам да с обзиром да 
Љубиша Буха има статус сведока у овој ствари, и с обзиром да сматрам 
да треба да се провере иако су како сте ви рекли сведоци сарадници то 
што јесу, али надам се да нису недодирљиви, да се њихови искази 
провере. Такође бих предложио за сведока новинара Градишу Катића јер 
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смо овде добили информације које ја мислим да требамо да проверимо 
везане за то да је лично сведок сарадник чуо од Градише Катића када се 
помињало преношење ових некаквих порука од стране Српске 
радикалне странке и свих оних људи које је он тамо поменуо. С обзиром 
да се сведок овде изјаснио да је он лично то чуо, сматрам да то треба 
проверити из чистог разлога јер се око целе те приче како у јавном тако 
и у политичком животу мада то ограђујем од овог суда, подигла велика 
бука и галама и чисто сматрам да нико нема право овде да дође да 
износи неке ствари које су истините или неистините и да нас све овде 
замајава и заобилази прави разлог због чега је овде дошао да сведочи, а 
да се те неке ствари не провере јер овде сматрам да се ради о веома 
озбиљним оптужбама. Такође сматрам да овде на овај претрес треба 
позвати адвоката Николу Гавриловића и адвоката Биљану Кајганић, а то 
говорим због тога јер сам ја овде директно оптужен од стране сведока 
Миленковић Дејана да сам ја давао упутства и адвокату Гавриловићу и 
адвокату Биљани Кајганић да они њему преносе некакве поруке и да сам 
ја посредно преко ова два адвоката хтео да утичем на сведока сарадника 
везано за неке одређене радње које је он овде изнео. То је што се тиче 
тога. Што се тиче самог исказа ја опет понављам имам примедбу на овај 
исказ тим пре што је овде сведок сарадник иако му није дозвољено да 
одговори на то питање али се може извући из контекста његове изјаве 
изабрао да буде сведок сарадник само због тога да не би ишао у затвор 
40 година. Ја могу једно да схватим да је он овде па макар и слагао рекао 
ето ја сам то рекао зато што сам хтео да се сазна истина и ја сам то рекао 
зато што сам се покајао и тако даље. Али не, он то није рекао због тога. 
Он је изабрао да буде сведок сарадник да не би ишао у затвор 40 година, 
а с обзиром да смо тако да кажем кроз ова два, три дана могли о њему да 
чујемо на основу онога што је он сам о себи говорио одговарајући на 
ваша питања, можемо заправо да закључимо и каква је особа и каквог 
менталног склопа и да је заправо њему овде најбитније да он не иде у 
затвор и да је најбитније да он овде потврди оптужницу, а наравно као 
што је рекао један од адвоката па ако је сведок сарадник онда сигурно 
неће говорити против оптужнице него ће говорити у корист оптужнице. 
Толико само. 

 
Председник већа:  Хвала. Да ли се још неко од оптужених јавља 

за реч? 
 
Оптужени Звездан Јовановић. Изволите. 
 

Опт. Звездан Јовановић: Имам примедбу на исказ овог сведока 
председавајућа зато што се ради о једном неистинитом исказу. 
Неистинитом исказу који у сваком случају треба да подржи ово што 
заменик Специјалног тужиоца назива оптужницом. Ја бих само у пар 
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примера покушао да покажем већу на који  начин се служи како 
Специјални тужилац који је предложио овог сведока, тако и овај сведок. 
Ово што они покушавају да представе овом већу као одлично 
испланиран покушај атентата код хале «Лимес», ја одговорно тврдим 
овом већу да је то једна онако српским речником речено будалаштина. И 
то велика будалаштина, осмишљена од неког ко апсолутно не познаје 
како оружје, тако и тактику постављања заседе. Ја ово тврдим зато што 
познајем себе, познајем Легију и знам кроз шта смо све прошли да 
направимо неке овакве пропусте како је овај сведок покушао да 
представи овом већу. Молим вас, дозволите не испланирати сву ту, 
припремити све те ситуације до детаља, испланирати једну такву заседу 
на ауто-путу, на ширини тог ауто-пута, једној таквој моторизованој 
колони као што су «БМВ», «Ауди» који су изузетно јаке и снажне 
машине, не предвидети могућности гужве, не предвидети могућност да и 
поред свега тога испланираног да се тај аутомобил пробије кроз ту 
заседу и у наставку не поставити још најмање један, два пункта који би 
дочекали то. То говори о једној глупости о непознавању тактике 
постављања заседе. Ја не бих да овде сада држим ни причу, ни Багзију 
као што сам већ рекао час познавања шта је то заседа, шта је то зоља, 
шта је то кореанка, шта су то прстенови, уско грло, али одговорно 
тврдим овом већу да је ово будалаштина. Оно што је овај сведок 
покушавао да ме сада не идем хронолошки, али разумећете, покушавао 
да ме стави у контексту да се он и ја познајемо много раније, да смо се 
он и ја дружили. Апсолутна неистина председавајући. То може да се 
види у исказу Љубише Бухе-Чумета, мада кажем не везујем ни за кога, 
али који је говорио у свом исказу од 19.04.2004. године. Не, зато што је 
можда Љубиша Буха говорио истину, него једноставно зато што 
Љубиша Буха ни један једини разлог нема да би мене прикривао или да 
би се дистанцирао од мене. Једноставно због тога. Када је овај наводни 
сведок овде наводно препознао ону пушку којом је наводно доносио 
тамо и када сте му приказали ове слике 13 и 14, ја сам тражио од вас да 
му прикажете слику 14. Сада ћу објаснити суду зашто. Ја ћу да ме 
погрешно не би сте разумели. Ми ћемо затражити од овог суда да нам се 
омогући да затражимо да ви, а ви ћете одлучити да се од МУП-а од БИА 
затражи извештај о томе да ли сам ја икада у Јединици био снајпериста. 
И сада да ја не би причао о томе ви ће те то већ видети. Међутим у 
начелу у принципу знам систем рада многих оружја, између осталог и 
снајпер. Када је овај сведок указивао како је рекао, када сте му показали 
слику 14, за коју он каже на којој је био оптички нишан, како он каже 
пушка. Ради се о снајперу. Он је одговорио ви сте га питали, је ли то тај 
оптички нишан, одговорио је јесте, да и сећам се да је Звездан Јовановић 
горе окрећао овај нишан и штеловао док је гледао кроз оптику. 
Председавајућа, то што он каже да сам ја окрећао и штеловао, ради се, ја 
сада не знам тачан назив знају снајперисте. Ради се управо значи о 
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померању кончанице, онога што се у народу зове крстић, дакле 
померању по висини и по правцу, али то се користи искључиво и само 
када се снајпер, односно снајперска пушка упуцала. Све пре, све после 
тога изводи тај ништан, односно изводи пушку из правца и после тога 
како ми војници волимо да кажемо, можеш да поставиш сина јединица 
на 50 метара и слободно неће га погодити. Знате, то је значи једна 
очигледна глупост која је потекла из исто оне кухиње која је 
испробавање пушке на Фрушкој Гори и то једним, јединим метком. 
Очигледно неко покушава да на сав начин да ме повеже. Затим пушка, 
наводна пушка из које је наводно убијен Премијер, Дејан Миленковић 
каже да је ту пушку донео Милорад Улемек из Бујановца. Ми смо овде 
видели, ја сам му поставио пар питања и он је рекао да је то било 1991. 
године и шта ја знам. Имам овде, ако дозволите исказ сведока овог 
Шкенета Ненада, Шареа, који каже ако дозволите, који каже Милорад 
Улемек само да кажем да је то на страни 5 исказ сведока Шареа, 
Милорад Улемек, мени је познато да је Милорад Улемек набавио пушку 
Хеклер, марке «Хеклер и Кох» модел Г 3, пушку је набавио у јуну 
месецу. Не могу да се сетим тачно, али у јуну месецу и почетком јула 
2002. године. Дакле, председавајућа очигледно је, ја не знам како ће те 
ви то да цените, али очигледно је, ја ћу неки свој став да изнесем, да се 
неко овде правећи ово што они зову оптужницом заиграо па је покушао 
ту пушку да утури Јединици за специјалне операције, па када није могао, 
сада мора да се вади из тога. Овде се у више наврата и преко више 
сведока покушава да се покрене исто тај протест, да се употреби за 
нешто што апсолутно нема никакве везе са протестом. Протест Јединица 
за специјалне операције је организовала Јединица за специјалне 
операције и њихови представници били команда. Нити Улемек, нити 
Спасојевић... 
 
 Председник већа: Да ли ви то сада износите одбрану? Само 
кажите примедбу на исказ сведока.  
 
 Опт.Звездан Јовановић: Морам да прикажем примедбу на исказ, 
зато што смо након протеста, команда се ставила на располагање и 
Душану Михајловићу и Сретену Лукићу да стојимо свакоме на 
располагању ко сматра да је Јединица погрешила и да је прекршила 
закон, на шта смо добили уверавање да нема појма, да је то све у реду, да 
смо ми били у праву. Имате и одлуку, чак и Владе колико смо ми успели 
да видимо, а и из штампе сам ја успео. Дакле, овде покушава да уради 
неко нешто што апсолутно нема везе са истином. И овај сведок каже да 
је Милорад Улемек – Легија дошао дан, два пре почетка протеста, што је 
апсолутна неистина. Милорад Улемек-Легија је ушао у центар тек након 
почетка протестне Јединице за специјалне операције за то имате колико 
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хоћете сведока. Зато ја говорим начин на који покушава све ово да се 
уради.  
 
 Председник већа: Имате ли још нешто да кажете? 
 
 Опт.Звездан Јовановић: Имаћу наравно када будемо износили 
предлоге. И оно што је занимљиво код овог сведока. Ја сам стекао 
утисак да је он неки велики брат коме се сви исповедају. Ја стварно не 
могу да разумем.  
 
 Председник већа: Шта је он велики? 
 
 Опт. Звездан Јовановић: Велики брат коме се сви исповедају. Ја 
познајем Улемека врло добро и заиста не могу да га замислим како седи 
поред Багзија и прича му нешто овако. То је неки мој лични став. 
Захваљујем. 
 
 Председник већа: Добро. Да ли се још неко од оптужених јавља 
за реч? Изволите. Оптужени Бранислав Безаревић се јавио за реч, 
изволите.  
 
 Опт. Бранислав Безаревић: Госпођо председавајућа ја сам само 
хтео да кажем да овај сведок лаже. Све што је овде рекао, а тиче се мене 
је неистина. А, шта урадити када је постала реч једног Багзија, човека 
криминалца, мерило за истину, а моја реч нема никакву тежину и 
никакво значење. Ја сам одавно поднео молбу да се саслушају моји 
сведоци, старешине. Да за ове четири године утврдимо где сам радио и 
шта сам радио. Сведок сарадник Миленковић говори да сам радио у 
обезбеђењу покојне Ружице Ђинђић, да сам нон-стоп био са њом, да се 
нисам буквано одвајао. Ја мислим да супруга покојног Премијера 
Ружица одлично зна где сам радио и да ли сам био са њом, и познаје 
своје обезбеђење. Онда се представљало да сам радио у обезбеђењу 
покојног премијера Зорана Ђинђића у личном обезбеђењу. И то исто 
испада да би тако мало изгледало то се помпезно, да ето како је радник 
личног обезбеђења издао покојног Премијера. Ја сам у то време био 
нераспоређен. 
 
 Председник већа: То сте рекли у својој одбрани.  
 
 Опт.Бранислав Безаревић: Да, али да нисам имао никаквих 
контакта са камерама и са депешама, ништа од тога значи, ни са чим 
нисам имао контакта. Само молим ово веће да ми омогуће да се дозволи 
да се позову моје старешине, да се саслушају и да кажу где сам и шта 
сам ја радио и на којим сам то пословима радио. Да скинем ту љагу са 
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свог имена. Ја сам свестан да ова прича једна и све то иде неким својим 
нон-стоп се понављају, он је радио, знао је... 
 
 Председник већа: Јесте ли ви предложили тачно по имену ваше 
старешине? 
 
 Опт.Бранислав Безаревић: Да. Предложио сам и писмено и 
усмено, сведоци су предложени.  
 
 Председник већа: Имате ли још нешто да кажете? 
 
 Опт.Бранислав Безаревић: Ја са господином Миленковићем, 
стварно немам шта да причам. Што се тиче тога свега, јер га не познајем 
и испод сваког достојанства је разговарати са човеком који лаже. Ја сам 
само хтео да вам кажем да говорио је у једном тренутку Безаревић се чуо 
са Симовићем, говорио је ићи ћу у Владу, ићи ћу у Владу, а ни једном не 
оде покојни Премијер у Владу. Имамо исказ целокупног обезбеђења 
када каже да покојни Премијер када је стигао из Франкфурта да је 
кренуо редовно да је ишао на посао, а ни у једном тренутку, још је он 
присуствовао са Милошем Симовићем, био је ту са њим и на све то и 
што се тиче овога да сам ја дан пре са њим седео, то се тачно види да је 
он прочитао исказе све и да је уколипио са оним што је говорило 
обезбеђење да нису могли да знају када покојни Премијер путује за Бања 
Луку, а ја одговорно тврдим да ја тај дан нисам био у Београду, јер ја 
сам ипак радио у тој служби где су моје старешине и сви морали да знају 
моја кретања куда сам се кретао и шта сам радио и где. 
 
 Председник већа: Добро. Можете да се вратите на место.  
 
 Опт. Безаревић Бранислав: Хвала.  
 
 Председник већа: За реч се јавио опт. Жељко Тојага.  
 
 Опт.Жељко Тојага: Овако госпођо судија. Човек који до сада 
убија без и једног разлога, што он вели није имао разлога да убија по 
Београду, а убијао је, што је овде упро прстом у мене и убио ме на тај 
начин. Једини начин да овај добије статус сведока добиће га ако потврди 
оптужницу. Да је не потврди не би је добио, значи не би био предложен 
од тужилаштва. Случајно пошто сте ме спречили у једном питању, 
пошто је два пута одговарао Дејан Миленковић је одговорио 
председнику већа, лично вама, када сте питали за сусрет са Жељком 
Тојагом. Жељка Тојагу сам први пут видео тада, када се покојни 
Премијер вратио са Копаоника, значи 16-ог. Када смо то били 
организовали тај долазак његов и видео сам га код Лимеса, значи то је 
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тај исти договор када је било та два пута. То је његова изјава, пре четири 
дана. На питање Крсте Бобота адвоката када ме је видео и где одговорио 
је да ме видео само у два наврата у стану десетка. Значи што је 
контрадикторност да не може бити већа. Зашто ме није оптужио за било 
шта друго. Зато јер је само ово могао наћи у изјавама. Да сам био у том 
стану, што се зна из које изјаве потиче то из полицијске изјаве из које је 
он то извадио и да је могао то поновити. Зашто није поновио део 
оптужнице у којем је Жељко Тојага набавио оружје. Зашто није 
састанак, зато што то није нашао ни  уједној изјави. Што је год овде 
рекао, а по питању покушаја убиства или убиства покојног Премијера је 
од речи до речи из изјаве, од речи до речи. И што је господин Срђа 
Поповић рекао нешто у стилу као узећемо ово што се тиче оптужнице, 
то је у реду, ту говори истину, а за остало не говори. Која је то вага ко ће 
вагати његове двије речи, јер овамо рекао истину, јер овамо није. Ако на 
једном месту лаже, онда лаже, ако на једном месту говори истину, онда 
је то истина, ту нема треће. То је то.  
 
 Председник већа: Имате ли још нешто? 
 
 Опт.Тојага Жељко: Немам. Шта би више рекао. Ја се једино 
надам, ако би могао предлог некакав изнети.  
 
 Председник већа: Имаћете прилику други пут. Сада стављамо 
примедбе за сведока.  
 
 Опт.Тојага Жељко: Али, предлог баш по питању њега. Да се он у 
овом суду суочи са Љубишом Бухом-Чуметом, баш по питању што се 
изјаве обадвојице тичу овога случаја, значи случаја убиства Премијера, 
тј. оружје које је коришћено у убиству Премијера, да се суочи са 
Чедомиром Јовановићем исто зато што је исто то оружје коришћено у 
убиству Премијера, по изјави Миленковића Дејана. Да се суочи са свим 
који су учествовали на ауто-путу као обезбеђење Премијера. Сада 
испаде да он штити Премијера, а да су га они хтели убити. То ми не иде 
баш под капу некако. То би било то.  
 
 Председник већа: Хвала. Можете да се вратите на место. Да ли се 
још неко јавља за реч.  
 
 Председник већа доноси: 
 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
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 Ради одмора у трајању од 15 минута.  
 
  
  

НАСТАВАК ГЛАВНОГ ПРЕТРЕСА 
 
 
Председник већа:  Настављамо главни претрес.  
 
Да ли је доведен Александар Симовић у судницу? 
 
Констатујем да је доведен Александар Симовић у судницу. 
 
Свима нам је познато, а ово веће и председник већа је добио 

извештај МУП-а Републике Србије Секретаријата у Београду о његовом 
лишавању слободе.  

 
Веће доноси 
 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 
Ставља се ван снаге решење кривичног већа Посебног одељења 

Окружног суда у Београду Кв.П.бр.32/03 од 22.8.2003. године у односу 
на окривљеног Александра Симовића којим је одлучено да му се суди у 
одсуству у овој кривично правној ствари.  

 
С обзиром да је окривљени Александар Симовић лишен слободе 

према извештају МУП-а и да је присутан на главном претресу престао је 
законски разлог за суђење у одсуству због чега је веће донело овакву 
одлуку. 

 
Веће доноси 
 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
Да се настави главни претрес. 
 
У наставку главни претрес је јаван. 
 
Веће доноси 
 

OK 01
71



 98

 
Р Е Ш Е Њ Е 

 
 
Да се прекида доказни поступак у овој кривично правној ствари 

ради извођења процесне радње саслушања оптуженог Александра 
Симовића. 

 
Молим да приступи за говорницу Александар Симовић.  
 
Опт.Александар Симовић: Добар дан. 
 
Председник већа:  Ваше име и презиме? 
 
Опт.Александар Симовић: Александар Симовић. 
 
Председник већа:  Кажите ми имате ли надимак? 
 
Опт.Александар Симовић: Аца. 
 
Председник већа:  Кажите ми да ли знате ваш матични број? 
 
Опт.Александар Симовић: Не знам напамет. 
 
Председник већа:  Дан и месец вашег рођења? 
 
Опт.Александар Симовић: 14.12.1976. године. 
 
Председник већа:  Кажите ми име вашег оца? 
 
Опт.Александар Симовић: Илија. 
 
Председник већа:  Мајке? 
 
Опт.Александар Симовић: Миланка. 
 
Председник већа:  Девојачко презиме мајке? 
 
Опт.Александар Симовић: Јелић. 
 
Председник већа:  Где сте ви рођени? 
 
Опт.Александар Симовић: У Земуну. 
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Председник већа:  Где станујете? 
 
Опт.Александар Симовић: Ауто-пут број 6, водим се на тој 

адреси. 
 
Председник већа:  Чији сте држављанин? 
 
Опт.Александар Симовић: Србије. 
 
Председник већа:  Водите ли се негде у војној евиденцији? 
 
Опт.Александар Симовић: Да. У Цара Душана 76 ваљда. 
 
Председник већа:  То је у оном војном одсеку Нови Београд? 
 
Опт.Александар Симовић: Војни одсек Земун. 
 
Председник већа:  Јесте ли раније осуђивани? 
 
Опт.Александар Симовић: Не. 
 
Председник већа:  Води ли се неки други кривични поступак 

против вас? 
 
Опт.Александар Симовић: Водио се у Четвртом заступници су 

ми били Рајко Даниловић и Слободан Миливојевић. 
 
Председник већа:  И води се ова истрага пред Посебним 

одељењем Окружног суда у Београду? 
 
 Опт.Александар Симовић: Тако је. 
 
Председник већа:  Јесте ли ожењени? 
 
Опт.Александар Симовић: Ванбрачно живим, мислим живео сам 

са супругом и имам двоје деце и тренутно ми је супруга трудна, 3 – 4 
месец. 

 
Председник већа:  Добро. Овде имамо извештај истражног судије 

код кога сте ви јуче били доведени. И у 14,00 часова имамо обавештење 
истражног судије да су вам истог дана у 14,00 часова уручени решење о 
одређивању притвора Ки.П.бр.2/03 од 16.5.2003. године и 
Ки.П.бр.566/03 од 29.4.2003. године када је расписана потерница за 
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окривљеним Симовићем под истим бројем. Је ли вам том приликом 
уручена и оптужница од стране истражног судије? 

 
Опт.Александар Симовић: Јуче сам добио оптужницу. 
 
Председник већа:  Добро. Ја ћу вас сада поучити о вашим 

правима у кривичном поступку. Имате право да изнесете своју одбрану 
по свим тачкама оптужнице. Имате право да не износите одбрану или 
како се то у жаргону каже да се браните ћутањем. Можете одговарати на 
поједина питања за која ви сматрате да можете одговорити, не морате 
одговарати на питања ни суда ни осталих учесника у кривичном 
поступку. Све што будете изјавили пред судом може се користити у 
поступку против вас. Имате право да ангажујете браниоце. Ви имате 
присутна два браниоца, можете ангажовати и више, до пет бранилаца и 
то била нека ваша права у кривичном поступку. 

 
Сада ћу да вас позовем да нам кажете да ли се можете изјаснити о 

наводима оптужнице. Уколико можете да се изјасните да ли су ти 
наводи тачни и признајете ли своју кривицу? 

 
Опт.Александар Симовић: Ја се о оптужници још не могу 

изјаснити зато што нисам је чак ни прочитао. 
 
Председник већа:  Добро.  
 
Опт.Александар Симовић: Почео сам да читам. Међутим, 4 – 5 

дана већ нисам ништа ни јео. Мало сам растројен тако да за сада не бих. 
 
Председник већа:  Добро. Пошто  је утврђен идентитет 

окривљеног, ми ћемо овај главни претрес одложити. Даћемо време 
окривљеном за припремање одбране сходно законским прописима како 
налажу прописи. Оно што ја има термина, јер ова судница је стално 
заузета без обзира што је ово тако важан предмет, морам вечито да се 
рвем како ћу добити термин. Имамо термин 14. децембар у 9,30 часова, 
15. децембар у 9,30 часова и 18. децембар у 9,30 часова. Може, ја сам се 
договорила са колегом Бојаном Мишићем пошто тамо има некаквих 
наговештаја хоћете ли моћи да почнете или не. 18. децембра ћете бити 
овде, а после имате код њега од 21. децембра. 

 
Адв. Слободан Миливојевић:  Председниче, ја се извињавам, али 

да ли су то неке службени званични наговештаји председника већа 
Бојана Мишића да не би можда могли да почнемо? 
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Председник већа:  Ја сам се договорила са колегом Мишићем да 
нема сметњи да ја узмем од њега 18. децембар, а ви ћете се распитати 
око тога да ли ће бити или неће бити. 

 
Значи 14., 15. и 18. децембар 2006. године у 9,30 часова. 
 
Ја сам још заказала за 19. децембар али не знам да ли неко слави 

Светог Николу, па да не кварим термин.  
 
Онда ћемо прескочити 19. децембар па евентуално ћемо видети да 

ли још неки термин. 
 
На претрес позвати пуномоћника оштећеног Божу Прелевића, 

позвати браниоце Саше Пејаковића и Жељка Тојаге адвокате Крсту 
Бобота и Горана Петронијевића и позвати браниоца Александра Зарића. 
Остали су сви обавештени. 

 
Довршено у 15,10 часова. 
 

Записничар                                                        Председник већа-судија 
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